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Naslednja številka izide predvidoma v petek, 16. decembra 2011. 
Redakcijo zaključujemo 7 dni prej oz. do zasedbe prostih kapacitet.

David Klarič
V je nekaj mesecih 
vodenja KS Trebnje je 
pokazal, kaj vse se da 
narediti, če je le želja 
dovolj velika. Od njega 
bi se lahko marsikdo kaj 
naučil - v dobro občine!

Dušan Hajdinjak
Odzval seje na naš 
članek o zapuščenih psih 
(splet) ter odgovoril na 
številna vprašanja, med 
drugim pa je tudi - brez 
dlake na jeziku, kot zna 
le on - okrcal VURS!

Alojzij Kastelic
S sprenevedanjem in 
že nasilnim poskuša
njem preimenovanja 
Kidričeve ulice je 
povzročil toliko nemi
ra, kot ga dobri župani 
ne v celem mandatu.

B.H.S.
HITRI SERVIS

originalni in originalom enakovredni rezervni deli 
linevinalike, platišča
servis in vulkanizerslvo za vse vrste vozil
HITRO, KVALITETNO I N ZA PRAVO CENO! sum U D

TEMA MESECA: 
PREIMENO VANJE 
KIDRIČEVE ULICE

Ko je župan Alojzij Kastelic na spletni strani 
Občine Trebnje objavil poziv k javni razpravi o 
preimenovanju Kidričeve ulice v Ulico Alojzija 
Šuštarja, verjetno ni niti slutil, da je dregnil v osje 
gnezdo.

Verjetno je mislil, da ne bo njegovega poziva 
opazil nihče (poziv bi moral objaviti tudi v katerem 
koli, a vsaj enem lokalnem mediju) in Kidričeva bi 
se tako rekoč preko noči preimenovala. Brez da bi 
bilo kdo kar koli vedel. Verjetno s tem namenom je 
določil tudi vse datume, saj je menil, da ne bo okoli 
dneva mrtvih nihče pozoren na poziv. Na srečo paje 
županovo namero opazita bralka, o tem obvestila 
Cajtng, potem pa se je vse skupaj začelo.

Afera Kidričeva je šla tako daleč, da o Trebnjem

in Kidričevi pišejo celo časopisi (žal spet v nega
tivni luči. hvala za to, g. župani!) kot so Delo, Slo
venske novice, Mladina, prišli smo celo na televi
zijo (Svet na kanalu A), da ne govorimo o radijskih 
postajah. Kljub nasprotovanju velike (ampak res 
velike) večine ljudi, vključno s svojci Alojzija Šuš
tarja, stanovalci Kidričeve, KS Trebnje, župan vz
traja pri svojem, pred mediji pa se sarkastično

sprašuje - zakaj so ljudje proti poimenovanju ulice 
po Alojziju Šuštarju, čeprav mu ježe na stotine lju
di reklo, da so PROTI preimenovanju, a ZA poime
novanje katere koli ulice po našem, na Grmadi ro
jenem nadškofu. S strani Kastelica postavljen Od
borje na svoji seji predlog po preimenovanju že po
trdil, ostane le še, da to potrdi tudi Občinski svet, 
kjer pa ima Kastelic večino. (več na strani 7)

.PIVNICA
Martin Derstvenšek s.p. 
Prelesje 34, Šentrupert 

Gsm: 041421259 
www.facebook.com/PivnicaAs

Sprejemamo rezervacije za SILVESTROVANJE!!!

ODPRTO VSE DNI V TEDNU

NOVEMBER
19.11. - ansambel VESELI DOLENJCI (sobota)
26.11. - ansambel POLET (sobota)

DECEMBER
03.12. - ansambel RENKO (sobota)
10.12. - ansambel NEBO (sobota)
17.12. -ansambelSLAVČEK (sobota)

Vabljeni na ples ob zim glasbi!

TAXI KURENT-051607 707
Domov grem brez skrbi, saj TAKI Kurent po novem za to poskrbi!
NOVO!

ZASEBNA
ZOBNA
AMBULANTA

dr. Čedomir KUZMANOVIČ

obvešča paciente, da od 01. decembra 2011 
obratuje na novi lokaciji. Gubčeva cesta 9 
(nad slaščičarno Julija, vhod s strani Sodišča)
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Matjaž LONGAR
kandidat Nove Slovenije za poslanca
MATJAŽ LONGAR BO NA PREDČASNIH VOLITVAH V DRŽAVNI 
ZBOR KANDIDIRAL V 6. VOLILNI ENOTI, V NAŠEM, 4. VOLILNEM 
OKRAJU, KI ZAJEMA OBČINE TREBNJE, MOKRONOG TREBELNO, 
ŠENTRUPERT IN MIRNA.

Matjaž Longar, večino svojega dela ste do 
sedaj posvetili zunanji politiki, slovenski 
diplomaciji. Veliko časa ste preživeli v tujini. 
Nam lahko na kratko predstavite, kje ste de
lovali v tujini? Kaj vam je najbolj ostalo v 
spominu?

V zunanjem ministrstvu sem se zaposlil leta 
1993, ko je bil zunanji minister Lojze Peterle. 
Takrat smo izgrajevali slovensko diplomacijo, 
ki sem si jo vedno predstavljal kot majhen, ven
dar učinkovit servis slovenske države. Leta 
1994 sem odšel na podiplomski študij na Du
naj. S tem so se mi začele odpirati tudi drugač
ne perspektive, predvsem pa sem začel prido
bivati dragocene izkušnje, kako na političnem 
področju delujejo druge države.

V Rimu, kjer sem deloval na slovenskem ve
leposlaništvu, sem se večkrat srečal z nekda
njim papežem Janezom Pavlom II., ki je v času 
našega osamosvajanja močno podprl naše tež
nje po samostojni državi. Ta srečanja, tudi 
osebna, so mi pustila globok pečat. Po eni st
rani zaradi tega, ker je kot slovanski papež ne
izmerno pripomogel, da je padla železna zave
sa, da se je v nekdanje komunistične države Vz
hodne Evrope vrnila demokracija in svoboda. 
Po drugi strani pa so m i bila, kot kristjanu, tak
šna srečanja še posebej dragocena. Mislim, da 
bi kristjani morali vedno slediti njegovim be
sedam: »Ne bojte se!«

V Nemčiji, kjer sem bil namestnik sloven
skega veleposlanika, sem doživljal politiko kot 
skrb za javno dobro. Nemci so v moderni Nem
čiji uvedli stroga načela politične odgovorno
sti, pravne države in demokracije.

Med leti 2006 in 2010 sem bil slovenski ge
neralni konzul v Celovcu. Položaj slovenske 
manjšine ni enostaven. Njeni pripadniki potre
bujejo pri doseganju svojih pravic močno sa
mozavest in državljanski pogum. Zaradi te po
končne drže sem jih pogosto občudoval.

Kako da ste sc odločili za takšen preskok, 
z dela na zunanje političnem področju na 
področje notranje politike?

Morda ravno zaradi izkušenj, ki sem jih dobil 
pri svojem delu v tujini, ko sem analiziral poli
tično delovanje, kako državljani sprejemajo 
politiko in kaj zahtevajo od svojih politikov. 
Mislim, da je tudi v Sloveniji prišel čas za dr
žavljanski pogum in jasno sporočilo sedanjim 
vladajočim krogom, da želimo drugačno drža
vo. To je tudi eden izmed bistvenih ciljev, za ka
tere si prizadeva Nova Slovenija. Naš program

temelji na vrednotah, na gospodarskih temah 
in na družini.

Nam lahko na kratko pojasnite program 
Nove Slovenije?

Slovenija se nahaja v krizi in potrebuje 
stranko, ki odločno zastopa krščanske in demo
kratske vrednote. Krščanska demokracija je le
ta 1990, z Lojzetom Peterletom na čelu, prev
zela vodilno vlogo v kritičnih trenutkih naše 
zgodovine. Ko je leta 2000 Slovenija imela re
sen zaostanek v pristopnih pogajanjih z EU, je 
odgovornost prevzela Bajukova vlada, ki je 
preprečila, da bi Slovenija leta 2004 izpadla iz

N.Si
Blizu ljudem.

Matjaž
LONGAR

kroga širitve EU. Ponosen sem, da sem takrat, 
kot član kabineta dr. Andreja Bajuka, tudi sam 
lahko pripomogel k temu. V tretji pomladni vla
di brez odločnosti takratnega finančnega mini
stra dr. Andreja Bajuka, Slovenija ne bi zmanj
šala javne porabe in davkov ter kot prva država 
iz nekdanjega socialističnega bloka prevzela 
evro.

Vem, da je včasih težko govoriti ali pa razmi
šljati o vrednotah. Menim, da je sedanja gospo
darska kriza tudi posledica krize vrednot. Poš
tenost, pravičnost, delavnost, pravna država 
ipd., so tiste vrednote, na katerih moramo gra
diti našo državo.

Tudi v gospodarstvu se moramo držati os
novnih načel in vrednot. Delavci morajo za 
svoje delo dobiti pošteno plačilo. Lastniki in 
managerji ne smejo gledati samo na svoje krat
koročne interese. Ekonomsko blagostanje nam 
bo zagotovljeno le, če bodo naša podjetja, to
varne, kmetije, obrtne dejavnosti itd. preživele 
na dolgi rok. Gospodarsko aktivnost je potreb
no spodbujati z znižanjem davkov, s spodbuja
njem investicij, z odpravo plačilne nediscipli
ne... Javna uprava pa mora dejansko postati

servis državljanom in podjetjem..

Naslednji sklop je družina, ki je osnovna ce
lica družbe. Otrokom moramo zagotoviti varno 
in stabilno okolje, v katerem bodo odraščali, da 
bodo lahko razvijali svoje sposobnosti in kot 
mladi in odrasli ljudje našli svoje mesto v druž

bi. Osnova za načrtovanje družinskega življe
nja je zaposlitev in dostopnost oziroma ustrez
na pomoč pri reševanju stanovanjskega vpra
šanja.

Z družinskimi vezmi ste močno povezani s 
trebanjskim zaledjem...

Po očetu izhajam iz številne Longarjeve dru
žine z Občin, vasi med Trebnjem in Dobrničem. 
Ko smo ravno govorili o družini, menim, da iz 
takšnih in podobnih družin slovenski narod na 
nek način še vedno živi. Že od malega sem tesno 
povezan s temi kraji. Tudi ko sem živel v tujini, 
sem se vedno z veseljem vračal med te hribčke 
in se veselil vsakega dneva, ki sem ga lahko 
preživel tu. Z leti se začnejo nabirati tudi spo
mini, na vesele in žalostne dogodke, takšne, 
kakršne prinaša življenje.

Kako vidite položaj regije in kako boste, 
če vam bodo volivke in volivci naklonili zau
panje, delovali v dobro volilnega okraja?

Vsa leta sem spremljal tudi politično življe
nje v nekdanji trebanjski občini in občinah Do
lenjske, Slovenije. Prepričan sem, da si je No
va Slovenija v vseh letih delovanja iskreno pri
zadevala in delovala v korist občanov in veliko 
dosegla. Moram dodati, da sem zelo vesel, da 
kandidiram v volilnem okraju, kjer sta pred me
noj kandidirala gospod Lojze Peterle in gospa 
Marjeta Uhan. Oba poznam in cenim, s Peter
letom sva tudi večkrat delala skupaj. Verja
mem, da bomo z intenzivnim sodelovanjem z lo
kalnimi odbori Nove Slovenije dejavno in pozi
tivno pripomogli k nadaljnjemu razvoju občin 
Trebnje, Mokronog Trebelno, Šentrupert in 
Mirna, ki so prav tako pomembne kot Ljublja
na. Naše občine, naše vasi, morajo biti povsem 
enakopraven del Slovenije. Vsi smo davkopla
čevalci, kar pomeni, da smo tudi v še tako maj
hni dolenjski vasici - na robu ene od njih stoji 
tudi naša skromna zidanica - ravno tako upra
vičeni do dostojne kvalitete življenja in do vseh 
pridobitev moderne slovenske družbe.

Od teh načel, če mi boste zaupali mandat, ne 
mislim odstopati in se bom zanje dejavno zav
zemal!

4. decembra 20H glasujmo za vrnitev upa
nja v naše kraje, naše občine in naše vasi, gla
sujmo za vrnitev upanja v Slovenijo! Poglejte, 
tri leta nas ni bilo v parlamentu, in kakšna po
lomija je nastala! Mi znamo drugače, zato gla
sujmo za Novo Slovenijo!



VULKANIZERSTVO
BOŠTJAN VOVK ,P

TRGOVINA - HITRI SERVIS - VULKANIZERSTVO - AVTOOPTIKA - AVTOPRALNICA

www.vulkanizerstvo.si, e-pošta: bostjan.vovk@siol.net

VELIKA PREDSEZONSKA IZBIRA 
ZIMSKIH PNEVMATIK M+S

Somi55 JmoGESTone

i
i/^ULDA ■ r===

GOOD/VEAR ©nttnenlal

ttČSiU NI RUVAL I Kormoran

<*»jotrmojF’ 1 Kleber

VELI 1
POPUST

• NA ZALOGI VELIKA IZBIRA KOVINSKIH PLATIŠČ!
za vsa vozila Renault, Peugeot, Volksvvagen, Audi, Mercedes

07/3461441 • 031/204 333
VULCO CENTER, Boštjan Vovk s.p., Obrtniška ulica 4 (nasproti MC); TREBNJE
Delovni čas: 8-12 in 13-17, sob 8-12; Avtopralnica: 8-18, sob. 8-15, ned 8-12 (ob nedeljah v primeru slabega vremena zaprto!)



GALAKsf JA
restavracija-M-bowling*kavarna*slaščičarna*hotel

Galaksija Trebnje d.o.o. I Podjetniška ulica 13, SI-8210 Trebnje
Restavracija: 07 30 45 934 I Bovvling: 07 30 45 936 (rezervacije vsak dan po 14 uri)
Recepcija: 07 30 45 933 I Fax: 07 30 45 932 I info@galaksijatrebnje.si I www.galaksijatrebnje.si

Pripravljamo pogostitve za:
♦ POROKE ♦ BIRME
♦ MATURANTSKE PLESE ♦ ROJSTNODNEVNE ZABAVE
♦ KRST ♦ DRUŽABNE DOGODKE
♦ OBHAJILA ♦ POSLOVNE DOGODKE

Vsak petek in soboto v
DECEMBRU PREDNOVOLETNE 

ZABAVE S PLESOM IN VEČERJO!

* IZDELUJEMO TORTE 
PO NAROČILU ZA 
RAZLIČNE PRILOŽNOSTI

* - Malice
- NEDEUSKA KOSILA 

(VSAKO NEDELJO NA 
RAZPOLAGO VEČ VRST 
KOSIL)

■ Jedi po naročilu

DOBROTE DOMAČE
* slaščičarne:

- DNEVNO NA VOUO 
TORTICE RAZLIČNIH 
OKUSOV

■ Pravi kremni
SLADOLEDI RAZLIČNIH 
OKUSOV

* Vabueni na bovvling * POZOR!!!
1. JANUARJA 2012
VAS VABIMO NA POTRJENKO
Z ZlDANIŠKIM KVINTETOM

Prenočišča:
* 28 VEČPOSTEUNIH SOB

DELOVNI ČAS BOVVLINGA:
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STOP, ALKOHOL:
V Trebnje prihaja skupina za 
pomoč alkoholikom!

Tistim, ki se želijo ozdraviti odvisnosti od 
alkohola, po novem ne bo potrebno več hoditi 
v Novo mesto ali Ljubljano. V Trebnjem se na
mreč 14. novembra odpira skupina AA (ano
nimnih alkoholikov), seveda z enim in edinim 
namenom - pomagati tistim, ki se želijo od
vaditi uživanja alkohola.

Anonimni alkoholiki torej vabijo na odprtje 
nove skupine, ki bo v ponedeljek, 14. novembra 
ob 18.30 uri v Zdravstvenem domu (glavni vhod) 
v Trebnjem. Druženje bo trajalo predvidoma do 
20. ure, vsi zainteresirani pa se lahko prijavite na 
051471 245 ali 031 265 031. AA na druženje va
bijo vse, kijih alkoholizem kakorkoli prizadene, 
torej ne le tiste, ki alkohol uživajo neposredno.

Anonimni alkoholiki so skupina moških in že
nsk, ki si delijo izkušnje, moč in upanje, družijo 
pa se z enim ciljem - da bi rešili skupni problem 
in pomagali drugim, da bi okrevali od alkoholiz
ma. Edini pogoj za pripadnost skupnosti je želja, 
da bi nehali piti. Članarine in pristojbin ni, sku
pina se vzdržuje z lastnimi prostovoljnimi pris
pevki. Opravičila, da ni denarja za pridružitev 
skupini, torej ni.

Skupnost AA ni povezana z nobeno sekto, ve
roizpovedjo, politično stranko, organizacijo ali 
ustanovo, ne želi se vpletati v nobene spore, ne 
zagovarja nobenih stališč, niti jih ne zavrača. 
Njihov poglavitni namen j e, da ostanejo trezni in 
da drugim alkoholikom pomagajo k treznosti.

Po Sloveniji sicer deluje okoli 50 skupin AA, 
pred nekaj dnevi pa je minilo že 22 let, odkar je 
bila ustanovljena prva skupina. Skupine AA sicer 
delujejo v več kot 180 državah in vključujejo 
preko 2 milijona moških in žensk, ki so okrevali 
od alkoholizma.

V kolikor se torej želite ozdraviti od alkohola, 
ste vabljeni ob ponedeljkih v ZD Trebnje. Tudi ti
sti, ki ste v alkoholizem vpleteni le posredno, uu

BRAVO, KS TREBNJE: 
Stopnice pri SDK-ju so 
obnovljene, ravno tako 
pri AMD-ju!

Ko smo že mislili, da bomo take stopnice, kot 
so bile še pred mesecem, gledali še desetletje ali 
več, seje zadeva vendarle premaknila. KS Treb
nje, na čelu s predsednikom Davidom Klaričem, 
je že v nekaj mesecih delovanja odpravila eno iz
med trebanjskih sramot.

Ko smo Klariča minuli teden povprašali, kdaj so 
končali z deli, kaj vse so naredili in koliko je bilo 
potrebno odšteti za nove stopnice, nam je le-ta od
vrnil, da morajo še pobarvati ograjo (pomembna 
podrobnost, sami tega namreč nismo opazili, 
op. a.), nato pa bodo naredili končni obračun. Vse 
to bi naj bilo znano konec tedna. Pa je prišel tudi 
konec tedna in Klarič se nam je oglasil z dogovor
jenimi podatki, navedel pa j e še kar nekaj stvari, ki 
so nam, ki vam želimo ponuditi čim več zanimivih 
(ali pa koristnih) informacij, prišli zelo prav.

Pa začnimo. »Širino stopnic smo zmanjšali, a le 
do te mere, da še vedno ustrezajo požarni varnosti. 
Na račun tega smo povečali zelene površine. Šte
vilo luči ob stopnicah smo z 8 zmanjšali na 4, povr
hu tega smo obstoječe žarnice zamenjali z energij
sko varčnimi«, je uvodoma zapisal predsednik KS 
Trebnje David Klarič, v samem uvodu pa dodal, da 
je dejstvo, da so bile obstoječe stopnice poškodo
vane že vrsto let in da so kazile izgled, ravno tako 
pa niso bile varne za pešce.

Spomnimo, teh stopnic se je lotil že prejšnji 
predsednik KS Trebnje Peter Agnič, a je izvedbo 
zaustavil župan Kastelic, ker bi naj bil ravno na 
tem mestu vhod v podzemne garaže, posledično pa 
bi se morale stopnice podreti, kar pomeni, daje sa
nacija le-teh nesmiselna. Tokrat je župan "pamet
no" (no, ja, ekonomično) razmišljal, a pozabil, da 
se bodo podzemne garaže gradile čez xx let ... 
Klarič je odločitev za obnovo stopnic utemeljil z

besedami: »Kljub temu, da je v prihodnosti na tem 
mestu mišljen vhod v podzemne garaže, v zdajšnji 
gospodarski situaciji to ni realno pričakovati.«

Omenimo še, da so v KS v enakem slogu razši
rili prehod med AMD (Trubarjeva ulica) in Kid
ričevo ulico, tudi tam na novo položili plošče in zg
radili oporni zid. Cena za oboje skupaj znaša okoli 
11.5006, za konec paje Klarič prihranil zahvalo.

»Posebej bi se rad zahvalil ga. Perko, ki živi na 
Gubčevi cesti v obuličnem nizu, ker je prvi dan 
gradnje gradbincem omogočila preklop na elek
triko v njenem stanovanju«,še dejal Klarič, ki se 
očitno dobro zaveda, daje za dosego cilja potreb
no sodelovanje vseh, pa četudi le s podaljškom za 
elektriko. m

KOVINARSTVO
PAVC
Robert Pave s.p., Prešernova ul. 16,8210 Trebnje
07/30 44 887,041/577 451, e-pošta: pavc@siol.net, www.pavc.si

NADSTREŠKI

Nudimo računovodske in knjigovodske storitve 
/se oblikedružb, odvetnike, zdravnike, sindikate, 

društva in kmete, kakor tudi davčno svetovanje.

Novim strankam nudimo prvi mesec 50% popusta!

ODKUPIMO I
RAČUNOVODSKI servis^

REFERENCE. UGODNOSTI:
■ 21-letna tradicija
■ svoje znanje izpopolnjujemo z rednim 

obiskovanjem seminarjev s pod ročici 
računovodstva, davkov in zak^^^D

• pomagamo pri ustanavli^^H 
podjetja in s.p.-jaj 
upoštevamo popust OBRTNIK-OBRTNIKU 
naš računovodski servis je konec 
lanskega leta prejel prestižno priznanje 
finalista med najboljšimi 
računovodskimi servisi v Sloveniji

A

PRIZNANJE

Oriks Mirjana Lalič s.p.

_____
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www.avtoslak.si

Brez pologa Fiksni Vzdrževanje Zimske Obvezno Popolno Podaljšano
mesečni obrok vozila pnevmatike zavarovanje kasko kritje jamstvo

Predstavljajte si, da boste brez začetnega pologa kar 5 let brez skrbi vozili bogato opremljen 
Polo Ali inclusive 1.4 63 kW (85 KM). Fiksni strošek 232 € na mesec* vključuje prav vse: obvezno 
zavarovanje, popolno kasko kritje, komplet zimskih pnevmatik, stroške vzdrževanja ter 
5-letno jamstvo. Edini dodatni strošek, ki ga boste imeli, bo plačilo goriva, letno nadomestilo 
za uporabo cest in po potrebi nakup vinjete. Pohitite, število vozil v ponudbi je omejeno.

PORSCHE
FINANCE GROUP SI.OVENI A

Emisije C02:139 g/km. Kombinirana poraba goriva: 5,9 1/100 km.
Slika je simbolna. * Vključuje DDV in velja za operativni leasing pri Porsche LeasingSLO d.o.o. za obdobje 60 mesecev in 10.000 

prevoženih km/leto. Enkrat ni strošek obdelave znaša 60 EUR. V primeru, da prevozite 15.000 km/leto, znaša cena mesečnega obroka 

249 EUR, za obdobje 60 mesecev. Izračune zadruga obdobja in število prevoženih kilometrov preverite na www.vw-allinclusivc.si.

e Avto Slak
;ef=it

www.avto-slak.si

TREBNJE
Obrtniška ulica 51

07/34 81 480



Nerazumne odločitve župana ter NSi, SDS in SLS. Številna pisma prebivalcev, 
KS Trebnje in svojcev dr. Šuštarja proti preimenovanju Kidričeve ulice

Vse seje začelo 26. oktobra 2011, 
ko je župan občine Trebnje Alojzij 
Kastelic na spletni strani Občine 
Trebnje objavil poziv, v katerem 
poziva fizične in pravne osebe, ki 
živijo na Kidričevi ulici k posveto
vanju glede spremembe naziva 
(preimenovanja) Kidričeve ulice v 
Ulico Alojzija Šuštarja, vključno s 
preštevilčenjem stavb v omenjeni 
ulici.

Takoj je bilo opaziti nasprotovanja 
tej ideji, na Facebook-u seje celo us
tanovila skupina Proti preimenova
nju Kidričeve ulice (v katero se je, 
mimogrede, vključil tudi Kastelic in 
nanizal kar nekaj prostaških izjav, 
med drugim je komuniste označil s 
klavci). Pismo proti preimenovanju 
Kidričeve ulice so takoj poslali iz st
ranke SD in še nekaj ostalih skupin in 
posameznikov. Vsi po vrsti so zapi
sali, da cenijo življenje in delo na
šega pokojnega nadškofa in metro
polita dr. Alojzija Šuštarja in da se 
strinjajo s poimenovanjem ceste, trga 
ali ustanove po njem, da pa ni pot
rebno preimenovati že obstoječe 
ceste in zaradi tega povzročati dodat
nih stroškov tako prebivalcem, kakor 
tudi ustanovam in podjetnikom na 
Kidričevi ulici. Dodatni stroški so 
namreč povezani s spremembo vseh 
dokumentov, kar pa niti ni tako po
ceni. Župan je sicer obljubil, da bo 
občina plačala vse stroške, ki nasta
nejo s tem preimenovanjem, kar pa je 
v teh težkih časih zelo razsipniško in 
nepotrebno. Kastelic je vse stroške, 
za zamenjavo dokumentov za stano
valce vseh 26 hišnih številk ocenil le

na 1.000C. Vzemimo, da v povprečju 
v gospodinjstvu na Kidričevi ulici ži
vijo 3 osebe. Tako dobimo, da na tej 
ulici živi cca. 70 oseb. Če bi vse te 
osebe zaradi spremembe ulice naro
čile le nov potni list, bi strošek bil viš
ji od 3.0006. Če pa bi v že obstoječi 
potni list vnesli le spremembo ulice, 
pa bi strošek dosegel cca. 10006. Iz
računi so narejeni na podlagi urad
nega cenika Ministrstva za notranje 
zadeve (taksa za izdajo potnega Usta 
za polnoletnega državljana stane 
13,02€, običajen potni list pa stane 
26,50€). Kje pa so še ostali spreme
njeni dokumenti, osebne izkaznice, 
vozniška dovoljenja, bančne kartice 
itd? Kje pa je ocenjena vrednost preš- 
tevilčenja hiš in objektov na tej ulici? 
Kje pa je ocenjena vrednost že nare
jenega promocijskega materiala 
podjetnikov? Kje pa je ocenjena 
vrednost spremembe uradnih doku
mentov javnih ustanov (Vrtec, Os
novna šola. Knjižnica, CIK), ki so lo
cirani na Kidričevi? Mimogrede, di
rektorica CIK-a Patricija Pavlič je 
opozorila, da bi ob spremembi ulice 
morali menjati celo statut CIK-a, di
rektorica knjižnice in nova občinska 
svetnica Tanja Cuder Udovič pa se 
je na javni obravnavi izrekla proti 
preimenovanju ulice. Morda pa je 
tudi zelo vmesno vprašanje, če bo 
Kastelic sploh držal obljubo za pla
čilo stroškov zamenjave dokumen
tov, ker ne bi bilo prvič, da nekaj 
obljubi, nato pa tega ne naredi!

Ne pozabimo, daje ta predlog, to
rej preimenovanje Kidričeve v Šuš
tarjevo, predlagala NSi, torej Nova

Slovenija oz njen svetnik Miran 
Candcllari, ki je s preferenčnimi 
glasovi na zadnjih volitvah potolkel 
svojega strankarskega šefa Marjana 
Pavlina. Od takrat je slišati, da so 
znotraj trebanjske NSi stalni prepiri 
med različnimi frakcijami (čeprav to 
sami demanirajo), še posebej pa so 
bili v stranki jezni, ker se jim Kastelic 
šc ni oddolžil za podporo na zadnjih 
županskih volitvah. SLS in SDS sta 
za podporo dobili podžupanski mesti 
in številne člane v odborih OS, NSi 
pa naj bi sedaj dobila direktorja ob
činske uprave (str. 27) in - Šuštarjevo 
ulico, ki pa mora biti ena od pomem
bnejših v Trebnjem. In seveda, če je 
le možno, se mora danes imenovati 
po kakšnem vodji iz prejšnjega, 
socialističnega sistema, da se s tem 
posledično zaneti še tako imenova
no ideološko vojno, saj je potrebno 
volivce NSi aktivirati, da se čim bolj 
množično udeležijo prihajajočih vo
litev in pomagajo svoji stranki, da 
prestopi parlamentarni prag.

Pa se vrnimo nazaj na Kidričevo 
ulico. Tudi mi smo prejeli številna 
pisma proti preimenovanju Kidri
čeve ulice, katerim so se na koncu 
pridružili s pismom tudi Šuštarjevi 
svojci. Tudi KS Trebnje je pozvala 
župana in svetnike naj le upoštevajo 
voljo prebivalcev Kidričeve. Župa
novo podpihovanje afere z obrača
njem izjav, da so vsi tisti, ki so proti 
preimenovanju hkrati tudi proti Šuš
tarju (kar seveda ni res, saj v celi ob
čini Trebnje le stežka najdemo koga, 
ki ne časti našega pokojnega nad
škofa) je pripeljalo celo tako daleč, da

smo bili Trcbanjci zaradi, sedaj že 
pregovornih trebanjskih prepirov, 
zopet omenjani v slovenskih medijih 
- Svet na Kanatu A, Slovenske novi
ce, Mladina, Delo... so le nekateri. 
Žalostno, da župan skrbi le za to, da 
se v Sloveniji govori o nas le po sla
bih rečeh. Še bolj žalostno pa je, da 
je, kot že rečeno, on tisti, ki zadevo 
podpihuje...

Posvetovanje o preimenovanju 
Kidričeve ulice je trajalo od 
26.10.20 II do 10.11.2011, javna ob
ravnava pa je bila v sredo, 02.11.2011 
ob 15.00 uri v veliki sejni sobi Obči
ne Trebnje, kjer je olje na ogenj zo
pet prilival župan Alojzij Kastelic. 
Namen javne obravnave (ta po zako
nu mora biti sklicana, sicer je morda 
tudi ne bi sklicali!!) je ravno v tem, da 
se preveri mnenje tam živečih meš
čanov, Kastelic pa je govornikom 
odvzemal besedo, ali pa jim te 
sploh ni dal. Razen njegovih stran
karskih kolegov in privržencev tam 
ni bilo nikogar, ki bi to preimenova
nje podpiral, zato je verjetno tako 
živčno reagiral na vsak razlage dru
gače mislečih.

Kot že rečeno, so pismo proti pre
imenovanju Kidričeve ulice poslali 
županu in vsem svetnikom tudi svoj
ci Alojzija Šuštarja. V izredno 
iskrenem in toplem pismu, ki ga je 
napisala Šuštarjeva sestra dr. Slavka 
Kavčič in ki vsekakor ponazarja na
čin in delo našega neponovljivega 
metropolita so zapisali, da bi bil dr. 
Šuštar zelo žalosten, če bi vedel, da je

(nadaljevanje na naslednji strani)

<S Ambulanta Ivančna Gorica
ETERI NA (Ljubljanska cesta)

TlT HDRRD Telefon:
UVJDTSkJ 01/78-69-766,01/78-77-111

Delovni čas: vsak dan od 7. do 14. in od 17. do 18., sobote od 8. do 11. ure

Vašim malim živalim nudimo:
- vsa preventivna cepljenja
- zdravljenja
- sterilizacije, kastracije
- preglede z UZ (pregled na brejost)
- operacije mehkih tkiv
- oskrba in toaleta ran
- čiščenje zobnega kamna
- diagnostične preiskave kot so biokemijska preiskava krvi, test na mačjo levkozo 

in mačji aids, test na mikrosporijo, test na parvovirozo...
- sredstva za odpravo zunanjih in notranjih zajedalcev

Prodaja hrane priznanih znamk: 
Eukanuba, Hilfs, Royal canine in lams

Eukanuba**
'4Ur

ROY4L CKNIN Imirš

>v\
JL : 1

Prodaja pripomočkov za nego živali: 
ovratnice, povodci, oprsnice znamke Rogz; 
krtače, ležišča, blazine, torbe, 
šamponi, igrače, priboljški...

Telefonske številke:
01/7877-111 - Ambulanta Ivančna Gorica 
041/626-935 - Gorazd Skubic dr.vet.med. 
031/692-046 - Aljoša Kolenc dr.vet.med. 
031/502-367 - Marija Felician dr.vet.med. 
031/852-436 - Mateja Skubic dr.vet.med. 
041/327-716 - Dežurna številka

mm

- IZDELAVA STROJNIH OMETOV, TLAKOV (estrihov) 
-VSE VRSTE FASAD
- ADAPTACIJA PO KONKURENČNIH CENAH

urejanje in vzdrževanje 
zelenih površin 
košnja vrtov, parkov 
čiščenje in podiranje] 
zaraščenih mej

[hišna opravila od A do Ž 
[heijenje 
[harvanje oken

Vzdrževanje objektov in hišnika dejavnost 
Patricij Meserko s.p. • 070 860 237
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v povezavi z njim nastal kakršen koli 
spor. Kot skromen in varčen človek bi 
po njihovem odločno nasprotoval 
preimenovanju tudi zaradi stroškov.

Svojci ravno tako omenjajo, da so 
šele iz medijev izvedeli, da namera- 
'
Mar res župan dela v dobro večine 
ljudi, mi pa ga s tem, ko razkriva
mo njegove podlosti o dobesedno 
nasilnem preimenovanju Kidri
čeve, spet napadamo? Upamo, da 
se ne počuti spet kot delfinček, 
okoli njega pa plavamo morski psi 
... Enkrat vam je uspelo, g. župan, 
zmagati na karto usmiljenja. Me
nite, da vam bo tudi drugič? Če so 
ljudje še vedno tako naivni, vam 
novo zmago tudi mi iz srca privo
ščimo!

vajo predlagatelji tudi odkupiti roj
stno hišo dr. Alojzija Šuštarja, kjer bi 
uredili muzej oz. spominsko sobo. 
Nihče pa ni pomislil, da v tej hiši še 
vedno živi vdova brata pokojnega dr. 
Šuštarja, ki je tudi lastnica hiše, do 
nje pa, kot pravijo, ni še nihče stopil.

Svojci so svoje prvo pismo županu 
in svetnikom poslali preko DROT-a, 
saj kot pravijo so bili Drotovci prvi 
in edini, ki so se oglasili pri njih in 
jih povprašali o njihovem mnenju 
glede tega. Naj tukaj omenimo tudi, 
da je Drot že dolgo nazaj predlagal 
poimenovanje ene od cest ali trgov 
ter celo postavitev spomenika dr. 
Šuštarju v Trebnjem.

Kljub temu, da so vsi mediji prejeli 
pismo svojcev in da so ga le ti, med 
drugimi, poslali tudi županu, je žu
pan Kastelic še naprej razlagal me
dijem, da tega pisma ni prejel. Ko 
pa so mu dokazali, da mu je bilo pis
mo dejansko poslano, pa si je vzel ce
lo to pravico, da je podvomil v av
tentičnost pisma Šuštarjevih sorod
nikov.

Župan Alojzij Kastelic na vpraša
nje novinarke Dela, kljub nasproto
vanju velike večine Trebanjcev, ka
kor tudi Šuštarjevih sorodnikov, še ni 
mogel povedati (???), ali bo predlog 
Odloka o preimenovanju Kidriče
ve ulice umaknil z dnevnega reda 
naslednje seje OS, ki bo (je bila) 16. 
novembra. Kot piše Delo, se mu ni 
zdelo potrebno o predlogu preimeno
vanja ulice že prej vprašati svojcev, 
saj gre za pokojnika, ki je trebanjski

častni občan in si tu zasluži pomem
bno ulico ali trg. Poudaril pa je, da 
bo spoštoval njihove želje, hkrati pa 
povedal, da bodo poskušali najti 
kompromis s preimenovanjem le za
četka Kidričeve ulice z javnimi usta
novami, kar naj bi bila tudi primerna 
zaokrožitev središča Trebnjega z 
zdajšnjima Baragovim in Golievim 
trgom. Sprašujemo se - le kako je 
možno spoštovati želje svojcev, ki 
so proti preimenovanju, hkrati pa 
v isti sapi izjaviti, da bodo posku
šali najti kompromis s preimeno
vanjem le začetka Kidričeve ulice. 
Neverjetno!!!

No, župan in njegovi somišljeniki 
(Bogomir Mlakar (SLS), Franci 
Kepa (SDS), Marjan Peter Pavlin 
(N.Si)) so nadaljevali z ignoriranjem 
vseh tudi na seji Odbora za prostor, 
komunalno in prometno infrastruk
turo pri OS Občine Trebnje, kije bila 
09.11.2011. Pod 2. točko dnevnega 
reda so obravnavali predlog Odlok o 
preimenovanju Kidričeve ulice, kije 
bil pripravljen na predlog svetnika 
Nove Slovenije Mirana Candella- 
rija. Odbor, sicer sestavljajo pred
sednik Bogomir Mlakar, član SLS, 
Franci Kepa, član SDS, Boštjan 
Koncilja, član SDS, Marjan Peter 
Pavlin, član N.Si, Mitja Jeras, član 
SD in Janko Zakrajšek, član 
DROT, vendar so bili na seji prisotni 
le g. Mlakar, g. Pavlin, g. Kepa, g. Je
ras in g. Zakrajšek. Kljub temu, daje 
Janko Zakrajšek seznanil člane od
bora z mnenjem KS Trebnje, mne
njem prebivalcev Kidričeve ulice, ki 
ga je podala Mojca Bahun (pismo 
smo objavili na www.cajtng.com) in 
mnenjem svojcev dr. Šuštarja, ki vsi 
nasprotujejo preimenovanju Kidri
čeve ulice, so Mlakar, Kepa in Pav
lin glasovali za sprejem tega Odlo
ka, torej za preimenovanje Kidri
čeve ulice. Proti preimenovanju sta 
bila le Mitja Jeras in Janko Zakraj
šek.

Več kot jasno je, da županov 
"klan" v tem mandatu ne bo upošte
val volje ljudstva. Kot že nekaj časa 
opozarjajo v opoziciji, seje tudi tok
rat izkazalo, da pri županu Kastelicu 
ne velja moč argumentov, temveč 
le argument moči.

Ker pa je župan v nekaterih medi
jih izjavljal, da pisma svojcev še ved
no ni videl oz prejel ali prebral, so

pred dnevi župan in vsi občinski svet
niki prejeli še eno pismo svojcev dr. 
Šuštarja, ki ga je tokrat podpisal 
Šuštarjev pranečak Mitja Rožič. V 
njem pravi:

Spoštovani župan g. Kastelic in 
občinski svetniki Očine Trebnje,

ker sem v medijih zasledil, da žu
pan Trebnjega še ni prejel dopisa 
svojcev Dr. Alojzija Šuštarja, ga zato 
še enkrat pošiljam v priponki - prej 
ga je v našem imenu poslal DROT 
(kot prvi, ki so predlagali poimeno
vanje - ne pa preimenovanje - in so 
dejansko prišli k nam na Grmado), 
nekateri ste celo dvomili v njegovo 
verodostojnost, ker ni bil podpisan - 
hkrati pa ga pošiljam vsem svetnikom 
občine Trebnje. Razlog, da smo po
oblastili DROT je, kot sem že prej 
omenil, da so edini prišli na Grmado 
vprašati za naše mnenje, prevsem pa 
zato, ker imajo vse potrebne kontak
tne podatke medijev, občinskih svet
nikov ter seveda župana g, Kastelica.

Dopis je bil podpisan, in sicer kot: 
Najožji sorodniki nadškofa dr. Aloj
zija Šuštarja (sestre, nečakinje in ne
čaki, svakinja in svaka) - seveda, če

ste dvomili v verodostojnost dopisa, 
bi se lahko z lahkoto zapeljali 2 km do 
Grmade in osebno povprašali.

V upanju, da boste upoštevali želje 
bližnjih sorodnikov, še posebej pa 
prebivalcev Kidričeve ulice in Treb
njega nasploh, Vas lepo in prijazno 
pozdravljam in Vam želim obilo sreče 
in dobro pri Vašem nadaljnjem delu.

Komentar o delu župana in nje
govih sodelavcev v koaliciji, pre
puščamo, dragi bralci, vam. Mi
smo namreč brez komentarja.

Samo ne recite spel - ubogi žu
pan, spet ga Cajtng napada! On pa 
spet ni naredil popolnoma nič na
robe! Še več, dela v dobro večine 
ljudi, mi pa ga s tem, ko razkriva
mo njegove podlosti o dobesedno 
nasilnem preimenovanju Kidriče
ve, napadamo ... Upamo, da se ne 
počuti spet kot delfinček, okoli nje
ga paplavamo morski psi... Enkrat 
vam je uspelo, g. župan, zmagati na 
karto usmiljenja. Menite, da vam 
bo tudi drugič? Če so ljudje še ved
no tako naivni, vam novo zmago 
tudi mi iz srca privoščimo! ubj

OBIŠČITE POOBLAŠČENEGA SERVISERJA:

PSC Marjan Krmelj s.p. • 07/34 81450,040/204 804 
servis@psckrmelj.si • www.psckrmelj.si

dana''
industrijska prodajalna 

Glavna cesta 37, Mirna 
Tel.: 07/34-34-290, fax: 34-34-291 
Gsm: 041/844-488 DELOVNI ČAS: pon.-pet. 7-18h, sob. 7-13H

'ARSTVO
Borut Antonič s.p.
Dolenja vas t, Velika Loka 
07/348-92-24,041/748-495

*____ ■ , .. <

POSKRRFH!—
-ZTJnTOTircmr

• brušenje,lakiranje ali oljenje parketa
• nabava in polaganje masivnega parketa
• nabava in polaganje gotovih parketov
• nabava in polaganje PVC podov
• velika izbira gotovih parketov

■Vllfr| l.mvA ..p

► PIJAČA II. KVALITETE 
OBČUTNO CENEJŠA!

► POPUST PRI NAKUPU VEČJIH 
KOLIČIN-ZA RAZNE 
PRIREDITVE, ZABAVE,...
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Mizarstvo
STROJNO ROBLJENJE S PREDREZKARJI IN 

RONDOMATOM 0,70€/m

MIZARSTVO

Andrej Gospodaric s.p., Obrtniška ulica 31, Trebnje 
MIZARSTVO: 041966 661 - TAPETNIŠTVO: 031882 686

www.informacija.net/tapetnistvo-mizarstvo-agoles

- izdelava pohištva (kuhinje, vrata, dnevne sobe,...)
- izdelava in prenova sedežnih garnitur, 

kuhinjskih kotov in stolov
- vrtno pohištvo, dekorativne blazine, tabureji
- izdelava in prenova blazin v prikolicah in avtodomih
- tapeciranje vrat

Tapetništvo
SE PRIPOROČAMO!

KRATKINOVIČKI_________________
Trimovca Roman Šavrič in David 
Imperl sta zaigrala na memorial- 
nem turnirja Iztoka Puca

V Celju se je 5. novembra 2011 odigrala roko
metna tekma v spomin na nedavno preminulega 
rokometaša Iztoka Puca. Na tekmi so se pomerili 
takratni reprezentančni kolegi Iztoka Puca, med 
katerimi sta bila tudi naša Roman Šavrič in Da
vid Imperl. Oba sta za Cajtng.com odprlo svojo 
dušo in povedala, kako sta doživela ta neprijeten 
dogodek. Njuno izpoved lahko torej preberete na 
www.cajtng.com!

Kupi sveč pred zabojnikom po 
dnevu mrtvih!

Bralec nam je poslal sliko izgorelih sveč, ki so 
dan po dnevu mrtvih pred prepolnim zabojni
kom kazile okolico. Direktor Komunale Štefan 
Velečič je med drugim odgovoril, da Komunala 
Trebnje kot izvajalec komunalne službe odvaža 
odpadke po potrjenem umiku, tako da odvažajo 
tudi nagrobne sveče. Dodal je, da v konicah uve
dejo dodatne relacije, a dan mrtvih - kot kaže - ni 
ta konica. Na dan spomina na mrtve pa smo pre
jeli tudi nekaj klicev, kličoče pa je zanimalo, 
kdaj se začne žalna slovesnost. Ko smo g. Vele- 
čiča povprašali, kje so objavili uro začetka žalne 
slovesnosti, odgovora nanj (do zaključka redak
cije), nismo dobili. Ravno tako pa nismo dobili 
odgovora na vprašanje - zakaj se na nekaterih 
otokih ne poveča frekvenca odvoza odpadkov, 
če so zabojniki vedno polni, okoli njih pa so kupi 
vrečk. Mar Občina ne da denarja za dodatni od
voz?? Denar za preimenovanje ceste pa je...

Ob dnevu spomina na 
mrtve Vojni veterani 
obiskali Medvedjek

Od Dnevu spomina na mrtve smo člani 
Območnega združenja veteranov vojne za 
Slovenijo (OZVVS) Trebnje v petek, 28.10.2011 
izvedli žalno komemoracijo pri spomeniku 
padlim v osamosvojitveni vojni na Medvedjeku.

Po kratkem kulturnem programu so se s prižiga
njem sveč v skupni delegaciji poklonili žrtvam voj
ne župan Občine Trebnje g. Alojzij Kastelic, vete
rani vojne za Slovenijo, delegacija Slovenske voj
ske vojašnice Novo mesto, Policijskega veteran
skega društva »Sever« Dolenjske in Bele Krajine in 
ZB za vrednote NOB Trebnje.

Na Medvedjeku so bile v spopadu za zaustavitev 
bojne kolone JLA 28.06.1991 žrtve med teritorial
ci, domačini in tujimi vozniki kamionov, ki sojih v 
največji meri povzročili letalski napadi agresorske 
armade s prepovedanimi kasetnimi bombami in 
bojna oklepna vozila, ki so poskušala uničiti pos
tavljene barikade.

Veterani OZVVS Trebnje smo se s cvetjem še 
posebej spomnili našega soborca in prijatelja tak
ratnega pripadnika TO, Franca Uršiča, ki je bil v 
spopadu težko ranjen. Njegovo srce je zaradi hudih 
poškodb 04.07.1991 prenehalo biti v novomeški 
bolnišnici. Vedno bo ostal v našem spominu kot ve
lik domoljub, saj je žrtvoval najdragocenejše, svoje 
mlado življenje za svobodno in samostojno državo 
Slovenijo. Vsako leto se mu veterani s polaganjem 
venca poklonimo tudi na njegovem mnogo prez
godnjem grobu v Prečni pri Novem mestu. Zelo 
prisrčno pa je bilo snidenje veteranov s sorodniki in

mamo padlega Franca ga. Ivanko Uršič na njenem 
domu v Prečni.

V nadaljevanju petkovega popoldneva smo ve
terani obiskali grobove vseh umrlih članov OZ 
VVS Trebnje ter se jih spomnili s prižiganjem sveč 
in častnimi pozdravi.

Na povabilo ZB za vrednote NOB Trebnje seje 
delegacija veteranov OZVVS Trebnje v ponede
ljek, 31.10.2011, udeležila žalne komemoracije ob 
Dnevu spomina na mrtve pri spomeniku NOB v 
Šentrupertu in na Mimi. Na obeh dogodkih smo se 
veterani vojne za Slovenijo poklonili žrtvam oku
patorske morije pred 70. leti. f Miro Resnik. OZVVS Trchnic)

Veterinarska postaja Trebnje d.o.0.
TELEFON
- Ambulanta Mokronog: od 7. do 8. ure: 07 3499 014
- tajništvo: 07 34 82 120 (od 7. do 15. ure)
- ambulanta, lekarna: 07 34 82 122 (v obratovalnem času)
- Tina Kovač, dr. vet. med.: 031 380 257 (amb., lekarna)
- Elisangela Martins, dr. vet. med.: 041 638 103 (amb., lekarna)

MOBITEL
- Dionizij Valjavec, dr. vet. med.: 041 606 903
- Blaž Jene, dr. vet. med.: 041 627 728
- Damjan Mišmaš, dr. vet. med.: 041 310 307
- Mihael Kališek, vet. teh.: 041619 574
- Žan Zorman, vet. teh.: 031363 246

OBRATOVALNI ČAS LEKARNE IN AMBULANTE:
od ponedeljka do petka od 7. do 19. ure, ob sobotah od 8. do 12. ure

24-umi telefon: 07/3482-120

NASE STORITVE:
■ Ambulanta za male živali:

- preventivna cepljenja proti kužnim boleznim in 
odpravljanje notranjih zajedavcev

- pregledi in ambulantno zdravljenje psov, mačk in 
drugih malih živali
- kastracija in sterilizacije psov
- kastracije in sterilizacije mačk
- svetovanje o prehrani hišnih ljubljencev

■ Diagnostika:
- klinična
- rentgenska
- citološka
- laboratorijska

■ Lekarna
■ Trgovina s hrano: Eukanuba, Mills, Royal Canin
■ Identifikacija in registracija živali (SIR)
■ Veterinarske storitve na terenu
■ Reprodukcija domačih živali
■ Pregled kobil na brejost z ultrazvokom na domu
■ Izvajanje DDD: Dezinfekcija, deratizacija, dezinsekcija
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Na mestu nekdanje Koželjeve 
hiše naj bi nastal park oz. 
prostor za manjše prireditve

Pred več kot enim letom so Koželjevo hišo v spodnjem delu trga v 
Mokronogu porušili, da bi uredili križišče državnih cest Trcbnje-Mo- 
kronog, Mokronog-Zbure in Mokronog-Boštanj. A dela naj bi se za
čela šele prihodnje leto.

Ureditev križišča je državni projekt. Skupna vrednost naložbe obnove 
550 metrov državne ceste in križišča je dobrih 2,33 milijona evrov, od tega

naj bi država zagovila
Po idejnih rešitvah naimi na kraju, kjer 
je stala Koželjeva hi2a, nastal park, 
prostor za manjše onreditve, letni kino, 
otroške predstave/i podobno.

Log 50, 8294 BOŠTANJ 
tel: 07 81 84 059 
http://demida.si

tacot PET PA

izkušeni plesni učitelji 
z licenco
sproščen način učenja 
ugodne cene

CENA NA OSEBO: 50€
8 vaj po 90 minut

Prijave in informacije: 
www.plesniklub-art.com 
ali 041/244 244

Izberi pravilno, 
zapleši v Plesni šoti A RT

62,2 odstotka (1,45 
milijona evrov), ob
čina pa 37,8 odstotka 
(0,88 milijona ev
rov). Strošek občine 
je tudi ureditev več
namenskega prostora 
za druženje na mestu 
nekdanje Koželjeve 
hiše. Po idejnih rešit
vah naj bi to postal 
park, prostor za ma
njše prireditve, letni 
kino, otroške pred
stave in podobno. 
Poleg fontane naj bi 
bili v tlakovani povr
šini tudi odtisi stopal šk
ratov Mokronožcev.

„ Upam, da se bodo st
vari v našem gospodarst
vu in posledično v državi 
čim prej uredile do te me
re, da bodo dolgo načrto
vani projekti, med kateri
mi je tudi naše križišče, 
prešli v fazo uresničeva
nja. Na direkciji za ceste 
se zavedajo pomena ure
ditve prometno zelo obre
menjenega križišča v Mo
kronogu, zato je ta projekt

DEMIDA
ARHITEKTURA

Demida arhitektura d.o.o. je 
družba, ki se ukvarja s 
projektiranjem objektov visoke 
gradnje in prostorskim 
načrtovanjem.

Izdelujemo:
- projekte za stanovanjske, 
nestanovanjske, poslovne in 
gospodarske objekte:

□ idejne zasnove,
D projekti za pridobivanje 

gradbenega dovoljenja,
□ projekti za izvedbo,
0 projekti izvedbenih del.

- prostorske načrte:
U občinski podrobni prostorski 

načrti,
□ strokovno gradivo za pripravo 

občinskih podrobnih načrtov.

ostal v načrtu obnove državnih cest. Sodelovanje med direkcijo in občino je ko
rektno. Upam pa, da bodo odgovorni na direkciji naredili vse, da to križišče v 
resnici začnemo urejati prihodnje leto, “ pravi župan Občine Mokronog-Tre- 
belno, Anton Maver.

Direkcija za ceste RS je že dobila vso projektno dokumentacijo za ureditev 
križišča vključno s Florijansko cesto in sanacijo Stajniškega potoka do gasil
nega doma. Občina Mokronog-Trebelno pa bo, da projekt ne obstane, letos pla
čala še recenzijo projektne dokumentacije. Junija podpisani sporazum o so
financiranju rekonstrukcije križišča med prometnim ministrstvom in občino 
določa, da se bo delež vložka občine upošteval pri nadaljevanju projekta.

V rebalansu državnega proračuna 2012 naj bi bila sicer zagotovljena 
sredstva za izdelavo investicijskega programa in tudi del sredstev, na osnovi 
katerih bo možno izpeljati razpis za izbiro izvajalca del. Po zdajšnjih zagoto
vilih direkcije naj bi bila večina del opravljenih v letu 2013. a*)

DACIA DUSTER

žeod9.990€
* c .LET

•garancijeill 100 000 km*

PORA 
4,1-7,
EMISIJE C0, 106-163g/km

DACIA
OHOUFC HtNAlM-t

DACIA DUSTER: 4x2..... 9.990C
DACIA DUSTER: 4x4 .... 11.990C

d.o.o.Avto Center Vovk
Podjetniška ulica 7, Trebnje 

07/3481 722 • 07/3481 724 • www.avto-vovk.si
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Naše upokojenke zasedle 
odlično 2. mesto na 
državnem prvenstvu

V nedeljo, 6. novembra 2011, je v prostorih 
OŠ dr. Ivana Korošca v Borovnici potekalo dr
žavno prvenstvo invalidov v pikadu v ekipni 
konkurenci.

Tudi članice Društva invalidov Trebnje so se 
udeležile državnega prvenstva, ki je bilo odlično 
izpeljano, za kar ima zasluge Dl Vrhnika. V izredno 
močni konkurenci so naše tekmovalke osvojile od
lično drugo mesto. Tekmovanje je sicer dokaj na
porno, saj poteka po sistemu dvojne eliminacije, ta
ko, da za najbolje uvrščene ekipe tekmovanje traja 
tudi do osem ur. Kljub utrujenosti so naše tekmo
valke v vsakem kolu dosegle dober rezultat. Tudi v 
finalu so igrale zelo dobro, a so bile njihove nas
protnice ekipa Dl Maribor, kije že šestkrat osvojila

prvo mesto na državnih prvenstvih v pikadu. Tokrat 
so naše barve branile Joži Šiška, Olga Pate, Bi
serka Režek in Marija Dizdarevič.

Obe ekipi, tako moška, kot ženska, pa se že pri
pravljata na memorialno tekmovanje v Dolžu, ki bo 
konec tega meseca. noncsmrii.DiTrebmei

Mirnski taborniki 
”Rod mirne reke" 
osvojili zlato puščico

V septembru in oktobru smo taborniki rodu 
Mirne reke z Mirne veliko časa posvečali tre
ningu lokostrelstva. V sredini oktobra se je 
namreč šestnajst naših članov udeležilo tabor
niškega lokostrelskega tekmovanja imenova
nega „Zlata puščica" v Šujici pri Ljubljani.

Naši taborniki so tekmovali v štirih starostnih 
kategorijah in dosegli odlične uvrstitve.

TLD-M: 1. mesto Andrej Tratar, 3. mesto: Žiga 
Bartelj;

TLD-Ž: 1. mesto Polonca Tratar-Božič, 3. mes
to Tamara Mišmaš;

KLD-GG: 3. mesto Katja Kodrič;
KLD-MČ: 2. mesto Martin Slak, 3. mesto Robi 

Kumer
V skupnem seštevku točk (najboljših treh posa

meznikov v kategoriji iz rodu) pa smo premočno 
zmagali že tretjič zapored in osvojili v trajno last 
prelep pokal.

Pred nami pa so že novi izzivi, saj se bodo popot
niki in popotnice v decembru udeležili Zimsko- 
nočnega orientacijskega tekmovanja v Lukovici, 
na Mimo bomo zopet prinesli Luč miru iz Betlehe
ma, za naše člane pa bomo pripravili tudi novoletno 
čajanko, na kateri bodo prisegli naši novi člani.

V kolikor se nam, tabornikom, želite pridmžiti 
tudi vi, se pridmžite vodovemu srečanju vsak petek 
med 16:30 in 18:00 uro v OŠ Mirna.

Z NARAVO K BOLJŠEMU ČLOVEKU!
(Andrej Tratar)

POMEN KRATIC:
• KLD-MČ: klasična lokostrelska disciplina - medvedki in 

čebelice (do 11 let starosti); Streljajo na običajno FITA tarčo 
premera 80 cm. Tekmovalec izstreli po 6 puščic z razdalje 
12,5m, 1 Om, 7,5m in 5m.

• KLD-GG: klasična lokostrelska disciplina - gozdovniki 
in gozdovnice (12 do 15 let); Enako kot MČ, le razdalje so dru
gačne - 25m, 20m, 15m in 1 Om.

• TLD: taborniška lovska disciplina (starejši od 16 let), 
ločeno za M (moške) in Ž (ženske); Strelja se na 12 tarč po tri 
puščice iz neznanih razdalj na tarčo (vsaka puščica druga raz
dalja) med 5 do 40 metrov. Tarče FITA-FIELD in so so 3 x 15 
cm premera, 3 x 40 cm, 3 x 60 cm in 3 x 80 cm.

PORABA PRI MEŠANEM CIKLU 41-7.il/100k m. EMISIJE C0: 10 0-1 G .3 g/km

Avto Center Vovk,, ,,,
Podjetniška ulica 7, Trebnje • 07/3481 722*07/3481 724 • www.avto-vovk.si

u

č/MtETTAfZK

SPECIALISTIČNI
OKULISTIČNI PREGLEDI

na zdravstveno kartico

Optika Glasmaher Optika Glasmaher 
PE Brežice PE Novo mesto

Cesta prvih borcev 20c Kettejev drevored 32 
8250 Brežice 8000 Novo mesto

pon-pet 9-18 pon pet 9-19 
sob 9-12 sob 9-13

Novo mesto 070 660 650 
Brežice 070 660 660

GLV\<=IV,/\H(=7^.C:OfV'

info@glasmaher.com



Električni skuter za okolju 
prijaznejše vožnje, polnilna 
postaja dobila uporabnika

ŠENTRUPERT, 18. oktober 2011 - Potem ko so januarja po
stavili prvo hitro polnilno postajo za polnjenje električnih vozil 
v občini, bo ta z dvema električnima skuterjema vendarle dobi
la prva uporabnika. Tako bo občinska uprava občanom pribli
žala električna vozila in jih z lastnim zgledom seznanila z mož
nostmi uporabe nove generacije alternativnih energij v trans
portu. Električna skuterja je Občina Šentrupert kupila v duhu 
vizije energetske neodvisnosti in okolju prijaznega prometa.

„ Odločili smo se za nakup dveh električnih skuterjev, ki bosta za
dostila potrebam same občinske uprave po krajših relacijah v ob
čini - razne oglede, parcelacije cestnih odsekov, tem dnevnim po
tem, ki jih imamo in jih opravljamo z lastnimi avtomobili. S tem bi 
radi pokazali, da so to uporabne zadeve. So skoraj neslišni, zelo tihi, 
njihov strošek je dejansko minimalen - ocenjen je na 30 centov za 
100 km, kar pomeni 30 centov za dve polnjenji," namen nakupa po
jasnjuje višji svetovalec za pravne in komunalne zadeve Uroš Piki.

Končna hitrost električnega skuterja Smartelektro Pan je 
45km/h, z enim polnjenjem baterije pa naj bi prevozili približno 50 
km. Življenjska doba baterije je okoli 12.000 km oziroma pet let, 
naj večja obremenitev skuterj a pa 120 kg.

ELEKTROKLEMEN
Trgovina z elektromaterialom
Elektroklemen d.o.o., Goliev trg 12 (pri hotelu Opara)

T: 08 20 54 580 I G: 041 427417 I G: 041 389 571

TEM

. VIMAR

OSRAM
PHILIPS

TERMOSTATI

SVETILA

ELEKTROMATERIAL

OTVORITVENI POPUSTI 10% IN VEC!
Sledenje viziji o energetski neodvisnosti, uporabi obnovljivih vi

rov energije in učinkoviti rabi energije se z nakupom, vrednim dva
tisoč evrov, pri čemer je 
Zavarovalnica Triglav pri
spevala za čeladi za voz
nika in registracijo vozil, 
ne ustavi. Če bosta namreč 
skuterja upravičila dobre 
lastnosti s papirja, bo Ob
čina Šentrupert prihodnje 
leto tovrstni vozni park 
razširila, še vedno pa si za 
medobčinsko redarsko 
službo - ko bo ta zaživela - 
želi tudi električni avto, ki 
bi z enim polnjenjem lah
ko prevozil do 160 km.

j Bavex d.o.o., Trubarjeva 12, Trebnje
==k Tel.: 07/30 45 640
-bavg*ž Delovni čas: 8h - 12h in 14h - 17h, sob.: 9h - 12h

Trebanjec Janko Lovše ima šesto 
najtežjo bučo v Evropi!

V nedeljo, 9. oktobra 2011, je v nemškem Ludwigsburgu potekalo ev
ropsko prvenstvo v bučah velikankah. Dejansko gre za zaključno priredi
tev, finale, kjer se zberejo lastniki naj večjih buč v Evropi in med njimi iz
berejo, najdejo oz. stehtajo najtežjo.

Med finaliste seje letos, kakor tudi lani, uspelo uvrstiti tudi Trebanjcu Janku 
Lovšetu, kije na koncu zasedel odlično 6. mesto, kar je daleč nad pričakovanji. 
Jankova buča velikankaje tehtala 548 kg, najtežja na tekmovanju, prinesel jo je 
Belgijec Jos Gayhe, pa je tehtala 705kg, torej dobrih 150kg več kot Jankova.

»Definitivno sem zadovoljen, presrečen, navdušen. Uvrstitevje izvrstna, se
zona se ni mogla končati bolje«, }e za Cajtng.com povedal lastnik najtežje slo
venske buče, kije, tudi o tem smo pisali, pometel tudi z avstrijsko konkuren
co, v finalu pa je tiho upal na uvrstitev med najboljših deset. Glede ciljev v na
slednji sezoni pa pri Janku že 
sedaj ni nobenih dvomov:
»Cilj je jasen, vzrediti mo
ram 600kg težko bučo!«

Spomnimo, lanska Jan
kova buča, s katero je na fi
nalnem tekmovanju zase
del 16. mesto, je tehtala 403 
kg. Če je letos napredoval 
za skoraj 150 kg, lahko up
ravičeno upamo, da mu bo 
drugo leto uspelo vzrediti še 
50kg težjo bučo.

Omenimo še, daje na tek
movanju sodelovalo 17 tek
movalcev iz 9 evropskih držav, Janko Lovše pa je bil med temi edini Slovenec.

Izbira pravega računovodskega 
servisa je lahko vaša 
najpomembnejša odločitev!

• Nudimo vam prvovrstne svetovalne storitve 
in osebno pozornost ob privoščljivi ceni, kot 
to že delamo za vrsto naših strank.

• Prenos računovodstva je zelo 
enostaven in je možen kadarkoli 
med letom.

KERFI
FINANČNI INŽENIRING

Trebnje, Studenec 32 
PE Novo mesto, Kolodvorska 4

U Irena-031 337 940

www.kerfin.eu I info@kerfin.eu
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OBVFSTH A

KŠOT za svoje člane organizira 
brezplačno rekreacijo, vabljeni!

Klub študentov občine Trebnje bo tudi letos 
pomagal svojim članom v boju proti odvečnim 
kilogramom z raznovrstnimi zimskimi šport
nimi aktivnostmi, med katere spada tudi brez
plačna rekreacija, ki bo od 12. novembra na
prej potekala vsako soboto v športni dvorani 
Osnovne šole Mirna.

Rekreacija se bo začela ob 16.00 z eno uro na
menjeno malemu nogometu, ob 17.00 pa pridejo 
na vrsto košarka, odbojka, badminton...

Ker je rekreacija namenjena samo članom 
KŠOT-a, bo vstop v telovadnico možen samo s 
člansko izkaznico. V primeru, da ste študent ali 
dijak v UE Trebnje in še nimate izkaznice za le
tošnje študijsko leto, si jo čim prej pridobite v po
slovalnici mServisa v Trebnjem ali v času urad
nih ur v prostorih KŠOT-a.

Vse dodatne informacije so na spletni strani in 
Facebook profilu KŠOT-a ali preko e-mail naslo- 
va matei .mlakar@ksot.si in 031 -710-573. uu

Plesni tečaj s Plesno šolo Art
Plesni klub Art vabi na začetni tečaj družabnih 

plesov, ki bo potekal ob ponedeljkih ob 17.30 uri 
v Baragovi galeriji v Trebnjem. Pričetek tečaja je 
28. novembra. Na tej stopnji tečaja se bosta nau
čili plesati osnove fokstrota, diskofoksa, polke, 
valčka ter cha cha cha-ja. Prijavite selahko na 
041 244 244, kjer dobite tudi vse ostale informa
cije.

Tudi letos bo smučarski sejem, 
vabljeni pred Mercator center

Smučarsko društvo Trimo Trebnje tudi letos 
organizira smučarski sejem, ki bo v soboto in ne
deljo, 3. in 4. decembra 2011 pred Mercator cen
trom v Trebnjem. Pričetek sejma bo ob 8. uri. 
Vljudno vabi SD Trimo Trebnje!

Ni kriva gnojnica, s katero kmetje gnojijo travnike, 
pač pa fekalije, ki prihajajo iz Trebnjega

Kmetje, ki pridelujejo krmo za živino ob bre
govih reke Temenice, se večkrat srečajo z očitki, 
da je gnojnica, ki jo uporabljajo za gnojenje 
travnikov, glavni vzrok pogina rib. S temi pa sc 
sami nikakor ne strinjajo. Kot je povedal Boži
dar Ozimek so tudi kmetje zaskrbljeni nad nes
nago, ki se steka v reko.

„Od krme, ki jo pridelamo, smo odvisni in ni 
nam vseeno, kaj se dogaja ob Temenici in z njo. Z 
onesnaženostjo Temenice izgubljamo vsi. Kmetje si 
še kako želimo, da se uredijo razmere, saj se raz
lične odpadne vode stekajo v reko, s tem pa so ogro
žene tudi površine (tudi travniki) neposredno ob 
reki", je povedal Ozimek, kije o svojih ugotovitvah 
- ob Cajtngu - obvestil tudi Gregorja Kaplana, ki 
je pred časom že pričel akcijo za rešitev reke Te
menice.

Na travniku ob Temenici je že dje časa nastajalo 
''jezero", kar pa ni bilo posledica poplav zaradi dež
ja, pač pa posledica naplavitvc fekalij. Cevi, po 
katerih se fekalije iz Trebnjega stekajo v Temenico, 
naj bi se zamašile, zato bi naj prišle na piano na 
povsem drugem koncu, na travniku ob Temenici. 
Lastnik seje zato odločil, da bo (verjetno na svoje 
stroške) zamenjal cevi, s čemer pa ni tako malo 
stroškov.

A pri vsem tem bi morali biti stroški drugotnega 
pomena, saj bi se v poseg lastnika zemljišča ob
vezno morala vključiti tudi Občina in rešiti pro
blem bolj daljnoročno, predvsem pa - ekološko. 
Sedaj ni namreč v dobro Temenice (življa v in ob

POŠLJITE NAM SVOJEGA (lahko s sliko)
na info@cajtng.com

njej, okolice, Trebnjega, Trebanjcev, ...) narejeno 
popolnoma nič (seveda to niti ni naloga lastnika 
zemljišča!!!), le to, da bodo fekalije po novem od
tekale v Temenico po novih, lepo očiščenih ceveh.
Hub, tolažba pa taka...

Žalostno pri vsem tem pa je tudi to, da se ljudje 
čedalje bolj obračajo na ljudi, ki nismo nesporedno 
vpleteni v dogajanje v naših krajih, ki nimamo moč 
odločanja, temveč želimo vedno le pomagati. Gle
de na to lahko sklepamo le nekaj - ljudje očitno iz
gubljajo zaupanje (kolikor ga je sploh še bilo) v 
vodstvo Občine, seveda načelu z županom, saj se 
očitno vsi bolj trudimo za dobro naših krajev, (ttss)

ANTORI

NOVO MESTO d.o.o.

60 let
izkušenj

ŠOLA VOŽNJE I AVTO MOTO I ZW!TTR0VA 1 
NOVO MESTO I www.avtomoto.si

NAGRADNA
Vprašanje:
Koliko izkušenj (let) ima avtošola 
AVTO MOTO d.o.o. iz Novega mesta? 1
1. nagrada
50% popusta pri opravljanju 
vozniškega izpita
2. nagrada
3x učne ure brezplačno
3. nagrada
lx opravljanje CPP brezplačno

( 040-553-223

Odgovore z vašimi 
podatki pošljite 
najkasneje do 
1.12.2011 na naslov: 
Avto moto d.o.o. 
Zwittrova 1, 8000 
Novo mesto. 
Izžrebanci bodo 
objavljeni na spletni 
strani
www.avtomoto.si

inštruktor
Aljaž Bukovec
(Trebnje)

Jože Hribar, Veliki Gaber 109, Veliki Gaber; 040 888 834

MOTOSERVIS

ZIMOVANJE MOTORJEV
Se priporočamo!
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SERVIS IN VULKANIZERSTVO ZA VSE VRSTE VOZIL

www.bartog.si PRIPRAVITE VOZILO NA ZIMO!



B.H-S.
HITRI SERVIS

ORIGINALNI IN ORIGINALOM ENAKOVREDNI 
AVTODELI - PNEVMATIKE - PLATIŠČA

SERVIS VOZIL • 
VULKANIZERSTVO • 

MENJAVA OLJA • 
SERVIS KLIME • 

SERVIS IZPUHA« 
DIAGNOZA NAPAK S TESTERJEM •

HITRO, KVALITETNO IN ZA PRAVO CENO

■Liil'

mmmmi ■BHET - ^ t

X---

....:#
4,

BARTOG d.o.o
Obrtniška ul. 18 
8210 Trebnje 
T: 07 34 62 431 
F: 07 30 45 701

Čistilo DIMER 2 kg
Sprej WD40 200 ml 

+ 40 ml gratis

DEC

m
Tmrzovalec ključavnic DEG 

+ metlica s strgalom za led

2% Hi

Set ročnega orodja UNIOR

Vlečna naprava 1200 kg

Set (57 kos)ročnega 
orodja v kovčku

Ob I 
staro 1

tumulatorji 
od 35 do 225 Ah

NIGHT 
BREAKER PLUS

Vžigalni kabli

Olje Castrol 
MAGNATEC C3 5W40 11

e,fe’ *

fe0

Elf Competition 10W 40 4I Olje GM Dexos 2 5W 30 51

"ZA ZANESLJIV ZAGON 
TUDI V EKSTREMNIH 
RAZMERAH”

Veljavnost ponudbe do razprodaje zalog.
m

www.bartog.si

Priporočamo nakup pnevmatik 
It A na UDOBEN in VAREN način

[s up guma
Slike so simbolične. Vse cene so v evrih in vključujejo DDV.

Pridržujemo si pravico do tiskarskih napak.



KRATKFNOV
Šentrupertčan Stane Kurent 
odprl taksi službo

Pred kratkim je znani šentrupertski pojetnik 
Stanc Kurent razširil svojo dejavnost in odprl 
taksi službo. Kot je povedal za Cajtng, seje sto
ritev dobro prijela, največ dela pa je, kot je tudi 
pričakoval, preko vikendov. Kurentova taksi 
služba je nedvomno velika pridobitev za vse, 
predvsem pa za mlade, ki se bodo lahko na ta na
čin z zabave (bolj) varno vrnili v svoje domove. 
Seveda pa Kurent ne bo razvažal le z zabav ali na 
njih; taksi (za 7 oseb) bo namenjen tudi raznim 
skupinam, ki se bodo želeli odpraviti na izlet, na 
morje, v hribe, na tekmo ali pa le v shoping. Taxi 
Kurent lahko dobite na 051 607 707, priporoča
mo pa, da si številko vnesete v svoj mobilnik - 
nikoli se ne ve, kdaj jo boste potrebovali. Srečno, 
Stane!

V Trebnjem se odpira
nova pizzerija, pizzcrija Maxim

V bližnji prihodnosti naj bi se v Trebnjem, v 
prostorih Gradinga, pri nezgrajenem krožišču pri 
Mercatorju, torej na zelo dobri točki, odprla nova 
pizzerija, Pizzerija Maxim. Njen lastnik bo znani 
sevniški podjetnik Max Senica, pardon, Aleš Se
nica, pri večini znan kot Max. O gostinstvu je 
Max sanjal že v mladosti, želja po svojem lokalu 
pa se mu je izpolnila pred leti, ko je v najem vzel 
lokal v Sparovem centru na Senovem, med Krš
kim in Sevnico. Podjetni Max pa se s tem ni zado
voljil, svoj lokal, natančneje pizzerijo, bo imel 
tudi v Trebnjem. Kot nam je uspelo izvedeti, bo
do v njegovi ponudbi - ob pizzah iz krušne peči - 
tudi solatni krožniki, testenine, rižote in še kaj, 
kar pa naj zaenkrat ostane skrivnost. S to ponud
bo bo nedvomno zanimiv za gurmane širom naše 
občine in tudi naokoli. To pa še ni vse, preko vi
kenda bi se naj v večernih urah v Pizzeriji Maxim 
osredotočili na zabavo. Kot poznamo Maxa, bo
do zabave odlične, zagotovo pa bodo kdaj prišli 
tudi trubači, katereje v Trebnje že znal pripeljati.

Andrej Brcar odličen tretji na finalnem turnirju 
Dolenjske članske šahovske lige

V Šentrupertu je v nedeljo, 6. novembra, po
tekal finalni turnir Dolenjske članske šahovske 
lige za leto 2011, ki se ga je udeležilo 36 igralcev, 
ki so si pravico udeležbe pridobili z uspešnimi 
nastopi na petih turnirjih v Novem mestu, Šent
rupertu, Trebnjem, Dolenjskih Toplicah in v 
Žužemberku.

Zmagovalec finalnega turnirja je z 7,5 točkami 
postal Dušan Čepon iz SD Podpeč pred Marjanom 
Kastelicem (ŠD Branik Maribor) z istim številom 
točk. Točko manj so osvojili Ambrož Čopi (ŠD 
Krka Novo mesto), najuspešnejši domačin Andrej 
Brcar in Peter Urbanč (ŠD Krka Novo me-sto). 
Velemojstrica Darja Kapš je bila s sedmim mestom 
najuspešnejša ženska. Od članov trebanj-skega 
kluba so uspešno nastopili še: Matej Brcar (14. 
mesto). Cvetko Jakša (17. mesto) in Vinko 
Tomažin (21. mesto).

V skupnem vrstnem redu Dolenjske lige, kjer je 
skupno sodelovalo kar 134 šahistov iz cele Slove
nije, pa je bil z 459 točkami najboljši Marjan Kas
telic pred Ambrožem Čopijem (384 točk), Boja
nom Jerančičem (382 točk) in Andrejem Brcar- 
jem (325 točk). Matej Brcar je osvojil trinajsto 
mesto in je bil tretji najuspešnejši mladinec z 186 
točkami. Cvetko Jakša je bil skupno šestnajsti s 
183 točkami, Vinko Tomažin pa petindvajseti s 
146 točkami.

Tekmovanje je s svojim obiskom obogatil tudi 
velemojster Bruno Parma, ki je med drugim tudi 
pohvalil organizacijo tekmovanja.

Mladi šahisti začeli z 10. oz. 13. mestom, v 
konkurenci do 18 letAleš Brcar odličen drugi

Mladi šahisti so s turnirjem, ki je potekal 28. 
oktobra v Novem mestu pričeli s ciklusom Do
lenjske kadetske lige za šolsko leto 2011/12.

Na prvem turnirju je nastopilo 119 igralcev v 
treh starostnih kategorijah. V najmlajši konkurenci 
je zmagal Peter Kržan iz Rake, Matic Smole iz 
Mokronoga je osvojil 10. mesto. V kategoriji do 12
let je bil najboljši Klemen Zupančič iz Leskovca, 
Staš Hysz iz Šentruperta je bil trinajsti. V zelo 
močni najstarejši konkurenci do 18 let, v kateri je 
nastopilo kar nekaj državnih prvakov, pa je zmagal 
Peter Urbanč pred Alešem Brcarjem in Domnom 
Djuričičem. Matej Brcar je bil sedmi, Jan Opara 
deveti, Teja Podlogar trinajsta in Zala Šturm pet
najsta. Naslednji turnir Dolenjske kadetske lige bo 
9. decembra v Dolenjskih Toplicah, (gs)

IZLET: Predbožični 
Gradec in ledene jaslice!
^Htnstična agencija Interlash Trebnje organizira 
enodnevni izlet Predbožični Gradec in ledene jas
lice. Odhod iz Trebnjega je v soboto, 10. decembra 
2011, cena izleta je samo 26€.

Informacije dobite na info@interflash.si ali na 
telefonski številki 07-348-22-22, kjer se lahko tudi 
prijavite.

Pohitite, število prijav je omejeno!

Vljudno vabljeni!
tnterjlash turizem d.o.o., Gubčeva cesta 28, Trebnje

Pridobivanje nepovratnih 
sredstev iz skladov 
evropske unije
216,81 mio EUR ugodnih 
finančnih sredstev 
Podjetniškega sklada v letu 2011 
bančni kredit s subvencijo 
obrestne mere Euribor + 0,8% 
nepovratna sredstva za investicije 
(40% do 70% subvencija) 
nepovratna sredstva za dopolnilne 
dejavrHitihi|kmetiji'^^^_ 
nepovratna sredstva zaprSelavo 
kmetijskih in živilskih proizvodov

• nepovratna sredstva za žage 
na kmetijah

• nova tehnologija
• R&R projekti
• alternativni viri energije
• turistični projekti
• podeželje
• izobraževanje
• izgradnja sončnih elektrarn 
•g^lpjn gradnja proizvodnih objektov 
»inčUtodualnL^^ni ogrevanja

mag. Igor Vajda
univ. dipl. ekon., direktor podjetja

>
ESPER0 d.o.o. Komenskega 36, UUBUANA • T: 01/54 00 004 

G: 051 374 759 • E: igor.vajda(5)espero.si • www.finance-espero.si

Zavarovalniško zastopanje

LEON ROJC s.p.

“OBVEZNO AVTOMOBILSKO 
ZAVAROVANJE,,

HITREJE DO BONUSA
- če v preteklem letu niste 

imeli škode napredujete 
za OMflbonusa

- od
bonusa v štirih letih

Popust tudi na gasilce, mlade družine, vozniške

IZKUŠNJE, STAROST VOZNIKA, ŠTEVILO ZAVAROVANIH 
VOZIL IN PAKETNI POPUST NA VEČ ZAVAROVANJ

leonrojc@gmail.com ali 041 744 026
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Piše: Lion KingKOLUMNA
V 5. letih županovanja 
je Kastelic zamenjal že 6 
direktorjev občinske uprave

Kljub temu, da nekateri, predvsem krogi blizu 
županu, očitajo Cajtngu pristranskost (kadar 
piše o (ne)delu župana Kastelica), številke in 
statistika pove vse - Cajtngu v prid.

Pred dnevi je bilo namreč objavljeno sporo
čilo, ki ga je podpisal župan Kastelic, da se je 
končal razpis za prosto delovno mesto za polo
žaj Direktor občinske uprave Občine Trebnje. V 
njem navaja, da je bil v predmetnem natečaj
nem postopku izbran strokovno najbolj uspo
sobljen kandidat. To pa zagotovo ni Jože Pav
šič, dosedanji v. d. direktorja občinske uprave, 
saj le-ta sploh ni kandidiral, ker naj se ne bi več 
strinjal z načinom njegovega dela (str. 27).

Kastelic bi naj podlegel pritiskom predsed
nika Nove Slovenije g. Marjana Petra Pavlina 
in za novega direktorja občinske uprave izbral 
»njihovega« kandidata.

Vedno so izbrani najboljši, a ko odidejo, 
so vedno za vse krivi oni!

Kastelic je torej v 5 letih županovanja za
menjal že 6 direktorjev občinske uprave. Po Ja
nezu Slaku, Mojci Pekolj, Marjani Martinčič, 
Radu Javorniku in Jožetu Pavšiču, bomo dobili 
še šestega direktorja Občine. In sedaj smo pri 
številkah oz statistiki, ki smo jih omenjali v za
četku kolumne. Najbližji sodelavec vsakega žu
pana je direktor občinske uprave in izbor le-te- 
gaje vedno »županova stvar«. In v povprečju ob 
županu Kastelicu zdrži direktor manj kot eno le
to. Številke povedo vse.

Pri vsakem od njih je župan Kastelic na za
četku, ob imenovanju, zatrjeval, da je izbran 
najbolj usposobljen kandidat (tudi tokrat). Ko 
pa je posameznega direktorja odslovil, je bil 
vedno za vse kriv posamezni »bivši« direktor, 
nikoli in nikdar pa on sam. Torej v 5. letih se kar 
6 direktorjev ni vklopilo v način delovanja Kas
telica in sedaj se že vsi lahko upravičeno spra
šujemo ali je bil resnično problem v vseh teh di
rektorjih, ali je problem kje drugje. Lahko razu
memo, da se župan ne razume in se razide z 
enim direktorjem, mogoče tudi z dvema, že s tre
mi več ni razumljivo, ampak zamenjati kar 6 
direktorjev, je verjetno »presedan« v zgodovini 
vseh slovenskih občin.

To lahko razume le župan in nekaj njegovih 
zvestih oprod. Tudi toje Trebnje -na žalost!

KEGLJANJE: Prva 
trebanjska ekipa je 
trenutno drugem, druga 
pa na tretjem mestu

Na 21. državnem ekipnem kegljaškem pr
venstvu trebanjske kegljačice igrajo kot prero
jene, v 1. A in 2. ligi zahod so namreč v samem 
vrhu. Prva ekipa je v 7. krogih dosegla pet zmag, 
izgubile so le v Mariboru proti Miklavžu in v 
Celju proti Lanteksu.

Do konca prvega delaje na sporedu še gostova
nje v Slovenj Gradcu (12.11.) in "domača" tekma 
na ljubljanskem kegljišču Invalid (19.11.) proti 
Gorici. Analiza je pokazala, da je Nika Radelj v 
skupini s štirimi igralkami (Katja Sribar, Slavica 
Hribšek, Jasmina Mišič) z uspešnostjo 5:2 (dob
ljeni in izgubljeni dvoboji) na prvem mestu s 
525,28 podrtih kegljev na tekmo. Sledijo Milena 
Veber Jarc in Silva Zupančič (3:4).

V drugi ekipi je nastopilo kar enajst igralk. Med 
njimi je najboljša 15-letna Nastja Kastelic (4:1), 
sledita pa Rozi Flisar (3,5:0,5) in Lojzka Škafar 
(3:2). (us)

Rešili brejo psičko
Uslužbenci zavetišča Meli center so konec 

oktobra iz lOm globeli rešili zavzržena psa in 
psičko, stara okoli 1,5 let. Izkazalo seje, daje bi
la psička breja. Tokrat seje izšlo v dobro ubogih 
živali. Ljudje, za božjo voljo, ne počnite tegale

Trebanjski lions klub z dražbo in srečelovom zbral 
sredstva za štipendiranje študenta

Člani Lions kluba Trebnje smo v petek, 21. no
vembra 2011, v Gostilni Rakar na Gorenjih Ponik
vah priredili dobrodelni ples, rdeča nit oz. slogan 
dobrodelnega plesa pa je bil Nekoga moraš imeti 
rad. Z dražbo umetniških del in srečelovom smo 
zbrali sredstva, ki jih bomo porabili za štipendi
ranje študenta, ki živi v rejniški družini in želi 
srednje šolanje nadaljevati na Višji strokovni šoli 
za gostinstvo in turizem na Bledu. Preostanek 
sredstev bomo namenili tistim, kijih trenutno pot
rebujejo.

Ob klavirski spremljavi profesorja Petra Zoltana 
sta mlada solo pevca Glasbene šole Trebnje Matic 
Mihevc in Iris Bečaj zapela pesmi tujih in domačih 
skladateljev, ter dala prireditvi tudi kulturni pridih.
Člani LK Trebnje smo bili zelo počaščeni, da je našo
prireditev obiskal Guverner Distrikta 129, Slovenija Dorijan Marušič, kije ob tej priložnosti Tatjani 
Fink izročil priznanje kot prvi Lionki Lions kluba Trebnje.

Osrednji gost večera je bil gospod Janez Mejač, Mokronožan, sicer pa mojster baleta, koreograf, peda
gog, režiser, mojster za gib, organizator, vodja baleta, direktor opere in baleta... in prejemnik strokovne na
grade Lydie NVisiakove, ki mu jo je podelilo Društvo baletnih umetnikov Slovenije pod pokroviteljstvom 
Danila Turka, 13. februarja 2011. Programje z izrednim čutom in toplino povezoval Luka Bregar, za 
zabavo paje poskrbela glasbena skupina Zidaniški kvintet s pevko.

S priložnostjo, ki smo jo imeli ta večer, lahko neprecenljivo pomagamo tistim, ki trenutno potrebujejo 
pomoč in pokažemo vrednote, ki v današnjem svetu prehitro izginjajo. Hvala vsem, da ste prisluhnili srcu
in podprli našo prireditev. IPirinka Kreys. predsednica Lions kluba Trcblli'!l
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SPECIALISTIČNI
OKULISTIČNI PREGLEDI

na zdravstveno kartico

Optika Glasmaher Optika Glasmaher 
PE Brežice PE Novo mesto

Cesta prvih borcev 20c Kettejev drevored 32 
8250 Brežice 8000 Novo mesto

pon pet 9-18 pon pet 9-19 
sob 9-12 sob 9-13

Novo mesto 070 660 650 
Brežice 070 660 660

SL_y>tSIV,AH(=rS.CZOIV'

info@glasmaher.com



Folklorna skupina 
Nasmeh in Plesna 
skupina Ajda nastopili v 
Cankarjevem domu

Na 11. festivalu za tretje življenjsko obdobje, 
ki se jeodvijal med 27. in 29. septembrom v Can
karjevem domu v Ljubljani, so se predstavila 
številna društva upokojencev iz cele Slovenije, 
pa tudi iz zamejstva. Festival je otvoril Marjan 
Sedmak, predsednik evropskega združenja up
okojencev, ki je med drugim dejal, da v F.vropi 
skušajo poiskati ločnico, ki razmejuje revščino 
od dostojnega preživetja.

Folklorna skupina Nasmeh je z nastopom v 
prestižnem Cankarjevem domu zabeležila svoj že 
49. nastop.Društva so se predstavila z različnimi 
dejavnostmi, s katerimi se ukvarjajo in sicer s pet
jem, plesom, kulinariko, risanjem, klekljanjem, 
zeliščarstvom, keramiko, izdelki iz slame, itd. Fes
tival je obiskal tudi predsednik države dr. Danilo

Turk, ki sije z zanimanjem ogledal festivalsko do
gajanje.

Univerza za tretje življenjsko obdobje iz Treb
njega seje na tem festivalu predstavila s folklorno 
skupino »Nasmeh« in plesno skupino »Ajda«. 
Skupina »Nasmeh« deluje pod vodstvom mentorja 
Marjana Podobnikarja že šesto leto. Zaplesale 
smo sklop belokranjskih in sklop gorenjskih ple
sov. Na harmoniki nas spremlja Ivan Bukovec. Za

sabo imamo že 49 nastopov, od tega pet v tujini (v 
Kralupy-ju na Češkem, Dolnjem Seniku na Mad
žarskem, Reki, Šibeniku in Sarajevu). Na ta gosto
vanja nas povabi Mešani pevski zbor DU Mirna. 
Plesna skupina »Ajda«, v kateri pleše 14 udeleženk 
pod mentorstvom Tanje Korošec, seje predstavila 
s country plesom.

Obe skupini sta poželi velik aplavz, kar je za 
nastopajoče lepo darilo. [AnicajancMi

PLIN-ovci še enkrat 
več navdušili vse zbrane

Zadnjo oktobrsko soboto, tj. 29. oktobra 
2011, so nas skozi zadimljen čarobni vrt, čarov
nice s Čateža, popeljale v skrivnostno, s pajče
vino prepredeno dvorano kulturnega doma. 
Skrivnost seje stopnjevala s še bolj skrivnostno 
glasbo, vse dokler je ni nadomestil legendarni 
Jacksonov Thriller, ki je na oder pripeljal člane 
skupine P.L.I.N., ki so za uvod odplesali ples s 
trupli in magično obarvanimi rokavicami.

Večer v prepolni dvorani se je stopnjeval in bil 
pravzaprav cel čas vrhunec humorja, petja in plesa. 
Spoznali smo čarovnice s človeško pojedino, vede
ževalce s skrivnostnimi, nadzemeljskimi sposobno
stmi, roparje in policaje, niso manjkale niti plesal
ke vročega nočnega kluba. Tudi tokrat so PLIN-

ovci aktualne politične in gospodarske probleme 
vpletli v svoj repertoar in spet dokazali, da so zno
va in znova zmožni preseči dosedanje nastope. 
Preko video zaslona seje pridružila tudi mlada ma-

P.L.I.N.-ovi lepotički 
Petra Pctročnik in 
Nika Benedičič ^

mica Ina, članica, ki seje posvetila materinski vlo
gi, in kljub obilici dela dokazala, da ji humorja ne 
primanjkuje. Več kot uspešno jo je nadomestil Al
jaž, ki mu režiser in tekstopisec Luka, dodeljuje 
vidne vloge.

Večer so popestrili tudi novi člani skupine, ki so 
bili izbrani na oktobrski avdiciji. Prikazali so ne
kaj svojih veščin in na koncu nastopili v skupni toč
ki. Jesensko dogajanje na Čatežu seje stopnjevalo s 
tečajem cirkuških veščin, prireditvijo pred 25-to 
Razhodnjo, kije nostalgično obujala spomine na 
predvojno čateško gledališko življenje, z razstavo 
rezbarskih del in kamnitih skulptur, ter s sodelova
njem na sami Razhodnji. 10. decembra bomo do
dali še zadnji biserček Za srečo s svečanim priži
ganjem novoletnih lučk na Čatežu in s tem zapluli v 
leto namenjeno praznovanju petnajste obletnice 
delovanja KUD Popotavanje Frana Levstika Ča
tež. IMalei Mlakar)

PRI MARJANI
G0ST1SCE BARBARA

♦ PRI NAS VAM NUDIMO:
- NEDELJSKA KOSILA
- jedi po naročilu
- pizze, Malice
- chatering (dostava hrane na dont ali željeno mesto)

♦ SPREJEMAMO:
- zaključene družbe do 140 ljudi
- naročila za torte in potice

♦ SE POSEBEJ AKTUALNO:

- 23.12.2011 Zabava z AnsaMbloM Črički 
(zbiramo rezervacije za omizja na zabavi 
ob zaključku delovnega leta)

- 0101.2012 Potrjenka z Ansamblom Nemir

Z rezervacijo na 
07/8184123 ali 
031652 429 si lahko 
rezervirate omizje! 
Vljudno vabljeni!

Mont tim Smole d.o.o. 
Dolenje Ponikve 1, TREBNJE 

041 631984,031860 744 
www.monttim.si

PRIDI, VIDI IN SE ČUDI,
KAJTI FIRMA MONT TIM NUDI!

♦ krovstvo in kleparstvo
♦ dobava in montaža strešnih kritin
♦ dobava in montaža fasadnih sistemov
♦ izdelava nosilnih jeklenih konstrukcij
♦ gradbeni inženiring
♦ krivljenje pločevine
♦ plazemski razrez
♦ prevozi
♦ izposoja dvigal ,*UH M®*

MONT
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VABILO

Vabljeni na koncert 
Zidaniškega kvinteta

Zidaniški kvintet se pripravlja na veliki 
koncert, ki se bo zgodil v petek, 25. novembra 
2011 ob 19h v Kulturnem domu Trebnje.

Vsem dobro poznana trebanjska zasedba bo 
tokrat v goste povabila predvsem domače skupi
ne, kajti fantje in dekle menijo, da je treba pod
pirati lokalno glasbeno sceno.

Tako bodo na koncertu nastopili še ansambel 
Vrisk, ansambel Suha solza ter dekliška skupina 
Soreline. Seveda bo prisoten tudi Gianni Rijavec, 
s katerim skupina že dlje časa sodeluje.

Zidaniški kvintet bo predstavil tudi svojo prvo 
zgoščenko Povej mi nekaj lepega, ki jo bo po pro
mocijski ceni prodajal skupaj z vstopnicami. Sa
ma vstopnica znaša 7€, skupaj s CD-jem pa 10€. 
Le-te lahko v predprodaji dobite v Interflashu in 
Papirnici Pingo. um)

7. tradicionalni rokometni turnir 
mlajših veteranov

V soboto, 26. novembra 2011, bodo na svoj ra
čun nedvomno lahko prišli ljubitelji rokometa. 
Obeta se nam namreč kar 11 ur rokometa, kate
rega nam bo ponudilo 8 moških (Trimo, Novo 
mesto, Ribnica, Radeče, Škojja Loka, Fužinar, 
Sevnica, Do!) in 6 ženskih (Akcija, Žabice, Id
rija, Sevnica, Ajdovščina, Ptuj) rokometnih ekip 
iz vse Slovenije. Gre za znameniti, že tradicio
nalni turnir mlajših veteranov Trimo Trebnje, ki 
bo letos že sedmič, odvijal pa se bo v dvorani OŠ 
Trebnje. Pričetek turnirja bo ob 9. uri, zaključek 
pa z zadnjo tekmo, moškim finalom, ob 19.30h.

Za Trebnje bodo zaigrala znana rokometna 
imena, kot so Roman Šavrič, Marko Longar, Bo
ris Kravcar, Stane Hren, Boštjan Udovič, Borut 
Novak, Sebastijan Žlebnik, Andrej Novak, Nejc 
Majer, Dominik Majer, Žiga Zaplotnik, Boštjan 
Žitnik, GregaTadina, Joško Mikec, itd. m

Najlepša vas je Kamnje, 
drugo leto izbora ne bo!

ŠENTRUPERT, 11. november 2011 - „Vsi 
prijavljeni kandidati so pokazali veliko mero 
skrbnosti pri urejanju okolice svoje hiše, pri čis
tosti, tako da je bila odločitev komisije kar tež
ka,11 po zaključenem projektu Naš kraj - lep in 
gostoljuben pravi Marko Gorenc. Najbojše so 
razglasili na sinočnji prireditvi.

Tričlanska komisija (etnologinja Alenka La
movšek, dologoletni turistični delavec in ocenje
valec projekta na državnem nivoju Pavel Groznik 
in domači pismonoša, izučen cvetličar Izidor Ko- 
valjev) je izvedla dve ocenjevanji, prvo v začetku 
julija in drugo konec septembra. Odločitev o naj
boljših je komisija sprejela soglasno in tako je bilo 
sinoči podeljenih šest priznanj in kozolec za naj
lepšo vas.

V kategoriji stanovanjska hiša je tretje mesto os
vojila Rozi Podlogar, drugega Ignacij Breznikar, 
prvo pa Branka Brcar. Posebno pohvalo pa je oce
njevalna komisija namenila domačiji zakoncev 
Weber na Dolenjih Jesenicah, t. im. Boltctovcm 
mlinu, ki jo je opazila na terenu in je primer lepo 
ohranjene zavarovane kulturne dediščine. V kate
goriji gostinski objekt je priznanje letos prejela 
Gostilna Jaklič, med izletniškimi kmetijami je ko
misijo najbolj prepričala Izletniška kmetija Mo
žina, med vasmi pa Kamnje.

Javno razglasitev najboljših so organizatorji 
združili s predavanjem domačega župana Ruperta 
Golcta, ki pa je tokrat nastopil kot arhitekt in pred
stavil smernice urejanja podeželja. „ Ljudi je treba 
še izobraziti, kako naj se ureja podeželje, ker pri
haja preveč idej iz povsem drugih okolij, kar pa se
veda ni prav, kar bode v oči. Zatoje prav, da se ljud
je na nek način seznanijo s smernicami urejanja 
podeželja in tako prispevajo k lepšemu in bolj pri
jetnemu okolju," pojasnjuje predsednik Turistič
nega društva Šentrupert in koordinator projekta 
Naš kraj, lep in gostoljuben Marko Gorenc.

Ocenjevanje so letos -po nekajletnem premoru

- v Šentrupertu izvedli drugo leto zapored. Da bi 
ljudje pri urejanju svojih hiš in vasi lahko naredili 
še kak konkreten korak naprej in poskrbeli za večje 
spremembe v okolju, pa ocenjevanja prihodnje leto 
najverjetneje ne bo. O tem bo sicer v začetku leta 
odločal izvršni odbor projekta,) c še dodal Gorenc.

(pk)

Izdelava PVC oken in vrat

UDOMA
Belšinja vas 3, Trebnje • Tel.: 07 3466 166 

Gsm: 031 704 351, 031 704 352 
Splet: www.udoma.si • E-pošta: udoma@siol.net

Naša vizija so zadovoljni kupci zaradi 
kvalitetnih izdelkov, hitrih dobavnih rokov, 

strokovnosti in natančnosti!

Po vaših željah z našo izdelavo in montažo!

MET
Ne izzivajte usode, prevoz z zabave naj bo naša skrb!

Taksi prevoz do 7 oseb
za posameznike ali skupino, prevozi na zabave, z zabav, na izlete, tekme,.

POZOR: Vnesite si v svoj mobilni telefon to številko, nikoli ne 
veste, kdaj jo boste potrebovali! TAXI KURENT čaka na Vaš klic!



PERPAR
Janez Perpar s.p.

1296 Šentvid pri Stični

Gsm.: 041/ 785 113. 041/ 647 380 
Faks: 0599 75 113

Obiščete nas lahko tudi na spletu: 
www.pogrebne-perpar.si

TAJSKI BOKS: 
Jure Smole na 
Ptuju slavil svoj 
prvi tehnični 
knock out

V soboto, 29.10.2011, je v orga
nizaciji Kluba tajskega boksa Ptuj 
potekalo 2. kolo Muay Thai lige,

Rdeči kot, klub tajskega boksa 
No Fear Trebnje, z leve Alen 
Štritof, Jure Smole, Grega 
Smole in Jože Trlcp.

kjer je nastopil tudi član trebanj
skega kluba NO FEAR Jure Smo
le, sicer mlajši brat našega najbo
ljšega borca Grege Smoleta. Jure 
je na zelo dobri poti, da gre po sto
pinjah svojega starejšega brata. 
Sobotna borba je bila šele druga. 
Prvič je stopil v ring na Slovaškem, 
kjer se je borba končala neodloče
no, dvoboj v Novem mestu pa mu je 
odpadel. V drugi borbi je že slavil 
in to kar s tehničnim knock outom.

Jure je v ring odšel popolnoma sp
roščen, kar ni za borce s tako kratkim 
stažem borjenja niti malo običajno, v 
ringu pa ga je pričakal borec hrvaš
kega kluba Tigar CRO Anto Sirič. 
Borba se je že takoj na začetku pri
čela intenzivno, ker sta oba borca ho
tela pokazati vse svoje znanje, ki sta 
ga pridobila na treningih. Hrvaški 
borec, kije bil višji od Jureta, je izko
riščal svojo višino ter uporabljal teh
niko direktov, iz katerih j e takoj pre
hajal v tehniko klinča, tam pa nada
ljeval borbo s koleni. Jure je izkori
ščal redke nasprotnikove šibke točke, 
ena od teh je bila tudi slabo pokri
vanje, osredotočal pa seje tudi na po
samezne udarce, s katerimi je zade
val natančno in že v prvi rundi ogro
zil nasprotnika, ko ga je spravil na 
rob knock outa. V drugi rundi se je

Prometna nesreča pri novi 
obrtni coni pri odcepu za Primštal

V ponedeljek, 24. oktobra ob 14.13 uri smo bili obveščeni o prometni ne
sreči, ki seje zgodila na koncu nove obrtne cone, natančneje pri odcepu za 
Primštal. V nesreči sta bili udeleženi dve vozili, eno z domačimi registrski
mi tablicami in eno z ljubljanskimi.

Do nesreče j e prišlo, ker bi naj vozilo, kije pripeljalo iz smeri Primštal, zape
ljalo na glavno cesto Trebnje- Mirna, pri tem pa odvzelo prednost vozilu, ki bi 
naj vozilo po tej (prednostni) cesti.

Na kraju nesreče so bili prisotni policisti PPTrebnje, gasilci PGD Trebnje 
in reševalci iz ZD Trebnje. Voznika vozil bi naj bila v avtomobilih sama, poš
kodovan (lažje) pa bi naj bil le voznik vozila, kije pripeljal iz smeri Primštal. 
Slednjega so reševalci tudi prepeljali v novomeško bolnišnico.

Gasilci PGD Trebnje so zavarovali kraj nesreče, odklopili akumulator na 
vozilih, nudili pomoč poškodovanim, pomagali pri usmerjanju prometa, kraj

nesreče zaradi izliva (mor
da vnetljive) tekočine po
suli z absorbentom, na 
koncu pa tudi s cestišča 
odvlekli avtomobil ter po
spravili razbitine.

Cesta je bila spet spro
ščena že ob 14.40 uri. Gre 
za neuradno poročilo!

Vg^iidfVoIksvvagna (levo) je 
pripeljal s stranske ceste iz smeri 
Primštal in odvzel prednost 
vozilu, ki je vozilo (po prednostni 
cesti) iz Trebnjega proti Mimi.

Več slik in skoraj 5 mi
nut dolg video si lahko 
ogledate na našem 
portalu Cajtng.com!

zgodba ponovila in hrvaški borec je 
nadaljeval s šibkimi, vendar pogos
timi ročnimi napadi na Jureta, nato 
pa nadaljeval s klinčem. Jure pa je na
daljeval z močnimi ročnimi tehni
kami, s katerimi je precizno zadeval 
nasprotnikovo glavo.

Po koncu druge runde je v kotu 
nasprotnika posredoval zdravnik, ki 
se je odločil, da glavnemu sodniku 
zaradi močne krvavitve iz nosu sve
tuje prekinitev dvoboja. Glavni 
sodnik je zato prekinil dvoboj in Jure 
je slavil svoj prvi tehnični knock out.

Tudi tokrat smo dali zaključno be
sedo našemu trenerju, Jožetu Trle- 
pu: »Kljub zmagi nisem povsem za
dovoljen s prikazanim, ker Jure v pri
meru, da ne bi prišlo do TKO, skoraj 
zagotovo ne bi slavil. Jure je v borbi 
premalo gibal in je bil premalo akti

ven. Premalo je povezoval svoje teh
nike in se je preveč osredotočal na 
posamezne močne udarce. Jure sicer 
na treningih kaže velik potencial in 
ne dvomim, da bo svoje znanje - z ve
liko treninga in čim več nastopi na 
tekmovanjih - zelo dobro unovčil in 
šel po stopinjah svojega starejšega 
brata.«

Prepričani smo, da bo trebanjski 
trener tudi iz Jureta naredil vrhun
skega borca. Če je nekdo kljub zma
gi nezadovoljen z rezultatom, to po
meni, da od človeka pričakuje več. In 
Jože to zna ponuditi, Jure pa bo to 
moral absorbirati. In nenazadnje - to 
je natanko to, kar je že ničkolikokrat 
dejal Trlep: »Ni časa za povprečnost, 
mi gremo do vrha... in naprej!«

Vse čestitke seveda Juretu za uspe
šen nastop. (ss)

KROVCI. POZOR! Izjemno ugodne cene izolacij!

♦ določeni modeli z več kot 
43% popusta na tovarniško 
ceno!

♦ Bramac že od 5,64€/m2
n=isr^rcr»*»g

♦ Gerard do 22% popusta
AGERARD

♦ Termotop izolacija do 19% popusta

Grupo Ui 4lit4 IIHUltllOMt POPUSTA

VELUX
KRALJ MED STREHAMI

ESAL
BREZPLAČNA DOSTAVA!

54'
Teeleee*

Kupovanje pri nas je cenejše, 
prepričajte se!

Največji gotovinski popusti 
v Sloveniji za strešne kritine!
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BoP d.o.o.

RAZREZ IN PRODAJA LESA
Zagorica pri Dobrniču 7, Dobrnič 
gsm: 031 79 44 29 
fax: 07 34 65 281 
e-mail: info@bop.si

• razrez lesa
• izdelava ostrešij 

po naročilu
• izdelava več vrst palet \
• prevoz hlodovine
• prevoz končnih produktov
• prevoz poletnega materiala
• možno samorazkladanje z avtodvigalom
• PRODAJA ŽAGOVINE

Številne aktivnosti PGD 
Trebnje ob mesecu 
požarne varnosti

Oktober je mesec požarne varnosti, zato smo 
gasilci PGD Trebnje organizirali več aktivnosti 
namenjenih predstavitvi našega prostovoljnega 
dela in preventivnih dejavnosti namenjenih ob
čanom.

Predstavitev nekaterih aktivnosti PGD Trebnje 
za občane je potekala pred Mercator centrom.Z de
lom gasilcev so se že seznanili najmlajši, saj smo v 
četrtek, 13. oktobra, izvedli evakuacijo vrtca, nato 
pa so nas otroci obiskali v gasilskem domu. Dan 
kasneje so nas obiskali osnovnošolci iz OŠ Treb
nje. Skupno nas je obiskalo več kot 300 zelo rado
vednih otrok, katerim smo predstavili vozila, op
remo in pokazali gašenje z vodo.

V nedeljo, 16. oktobra, je pred Mercator centrom 
Trebnje potekala predstavitev PGD Trebnje za ob
čane. Obiskovalcem smo predstavili vozila, pra
vilno ukrepanje ob kuhinjskem požaru, naj mlajši

so sc lahko preizkusili v gašenju »dimne hišice«, 
vsi dovolj pogumni pa so se lahko dvignili s tele
skopsko platformo. Predstavitev je bila s strani 
obiskovalcev zelo pozitivno sprejeta.

V soboto, 22. oktobra, je od 10. do 14. ure pote

kala prireditev "Gasilski dan", ki jo je organizira
la Mladinska komisija Gasilske zveze Trebnje. Po
leg ogleda filma v Trebnjem so imeli mladi gasilci 
tudi predstavitev operativne dejavnosti PGD 
Trebnje. Na sedmih predstavitvenih točkah so se 
seznanili s stabilizacijo in tehničnimi posegi na 
osebnih vozilih, opremo za posredovanje ob inter
vencijah nevarnih snovi, z novim vozilom GVC 
16-25, s požarom olja v kuhinji, gašenjem z ga- 
silniki, preventivnim delovanjem v domačem oko
lju in s teleskopsko platformo TD 32. Skupno seje 
prireditve udeležilo več kot 210 mladih gasilcev in 
njihovih mentorjev iz cele GZ Trebnje.

V soboto, 29. oktobra, je potekal še dan odprtih 
vrat, kjer smo predstavili naslednje aktivnosti: 
predstavitev opreme in vozil PGD Trebnje, dina
mična predstaviteva požara v kuhinji, dinamična 
predstavitev tehničnega reševanja, gašenje z gasil- 
nikom in dvig s teleskopsko platformo. tFnnTn,hni^

Med krompirjevimi 
počitnicami na Završnico

Mladi planinci OŠ Trebnje in POŠ Dolenja 
Nemška vas in Šentlovrenc so krompirjeve počit
nice izkoristili tudi za pohod, tokrat so si izbrali Za
vršnico, dolino pod goro Stol (2.236 mnm) v Kara
vankah ... Več na www.cajtng.com v besedi Katje 
Starič iz OŠ Trebnje.

PREVOZI Z AVT0VLEK0
- prevoz vozil
- prevoz gradbene mehanizacije
- preVOZ kmetijske mehanizacije (traktorjev, strojev, priključkov, balirk,...)

■ prevoz viličarjev
- prevoz ostalega tovora do 16 ton nosilnosti

VULKANIZERSKE STORITVE na Dobravi uči M
- prodaja in montaža pnevmatik vseh vrst in dimenzij za osebna vozila, 
traktorje, kmetijske stroje in tovorna vozila

- prodaja aluminijastih ter kovinskih platišč
- elektronsko uravnoteženje (centriranje)
- sezonsko shranjevanje zimskih oz. letnih avtoplaščev in platišč

velika

1/757-706

Pavle Smolič, Dobrava 22, DOBRNIČ

6/M£7W£K

SPECIALISTIČNI
OKULISTIČNI PREGLEDI

na zdravstveno kartico

Optika Glasmaher Optika Glasmaher 
PE Brežice PE Novo mesto

Cesta prvih borcev 20c Kettejev drevored 32 
8250 Brežice 8000 Novo mesto

pon-pet 9-18 pon pet 9-19 
sob 9-12 sob 9-13

Novo mesto 070 660 650 
Brežice 070 660 660

GL_/Y^rvy\H<H7^.c:oiv'

info@glasmaher.com
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Do tragičnih posledic 
je prišlo tudi zaradi 
bujne pričeske in 
zato prevelike čelade

Ob tragični smrti Marca Simoncellija smo se 
o vzroku za nesrečo in še o marsičem pogovorili 
z najboljšim trebanjskim motoristom Janezom 
Prosenikom.

• Janez, kaj se je zgodilo s Si- 
moncellijem? V desnem ovinku je 
Marcotu zdrsnil motor. Ker je hotel 
rešiti motor, si je pomagal s komol
cem, kar mu je skoraj uspelo, a so 
takrat pnevmatike (pre)močno prije
le in ga potegnile močno na desno st
ran, kjer sta se - na njegovo nesrečo - 
ravno takrat mimo pripeljala Valen
tino Rossi in Colin Edvards. Edvards 
se mu je zaletel v hrbet, Rossi pa ga je 
povozil čez glavo.

• Toda zakaj mu je snelo čelado?
Čelado mu je snelo zato, kerje Rossi 
zapel z diskom v zadnji del čelade in 
mu pri tem odtrgal varnostni pašček 
in snel čelado. Do tega je prišlo tudi 
zaradi tega, ker je imel bujno priče
sko in je ravno zaradi tega nosil dve 
številki večjo čelado, kar drugače ni v 
navadi, saj bi se čelada morala po
polnoma prilegati glavi. Ko sam ku
pujem čelado, kupim raje eno števil
ko manjšo, ker se sčasoma pena use
de.

• Si Simoncellija poznal osebno, 
ti je bil všeč kot dirkač? Simoncell
ija osebno nisem spoznaj sem pa ga 
videl na dirkališču in v boxih. Je pa 
Marco že od samega začetka moj 
idol, sajje pravi borec in na vsaki dir
ki vozi na vse ali nič.

• Kaj bo prinesla Marcova smrt, 
bodo povečali varnostne ukrepe in 
kako je to sploh možno? Ob taki iz
gubi se bodo zagotovo pričele debate 
o varnosti na dirkališčih, toda na mo
torju je zelo težko poskrbeti za var
nost. Če bi denimo vozniki imeli do
datne ščitnike, bi bili neokretni, ne bi 
se mogli gibati na motorju. Najboljša 
varnost je dobro dirkališče, z dobrimi 
izletnimi conami in blazinami na og
rajah. Skoraj nemogoče je zagotoviti 
popolno varnost na motorju.

• Kdaj si izvedel za nesrečo? Dir
ko sem spremljal v živo po televiziji, 
torej sem sam videl, kaj se je zgodilo.

• Ko si videl padec, si slutil, da 
bo prišlo do najhujšega? Ja, bil sem
skoraj prepričan, da Marcu ni po
moči, čeprav so uradne informacij e o 
smrti prišle šele čez slabo uro.

• Se te je nesreča dotaknila, boš 
sam zaradi tega vozil počasneje, 
previdneje? Na nesreče se žal hitro 
pozabi, splohpa, čeje ne doživiš sam. 
Mislim, dane bo prav nihče zaradi te 
nesreče upočasnil tempo. Takih ne
sreč sem videl že kar nekaj, vendar ko 
si enkrat na motorju in dirkaš, poza
biš na vse poškodbe in padce.

• Pa sc ob vsem tem zavedaš nc-

P0GREBRE m 
POKOPMŠKE 
STORITVE

0KLESER
Fludimu vam vse storitve na enem mestu 

in se trudimo biti najboljši in najugodnejši.

0klešen d.o.o.. K Roku 26. Rovo mesto; Tel.: 07/33 70 200 - non stop

varnosti, ki preži tudi nate? Seveda 
se zavedam nevarnosti, ampak to je 
del tega športa. V našem žargonu re
čemo - had down (glavo dol). To po
meni, da pozabimo na vse bolečine in 
posledice, ki nam lahko sledijo ob 
padcu.

• Kateri je tvoj najhujši padec?
Moj najhujši padec sem doživel na 
dirkališču Grobnik, kjer sem si zlomi! 
medenico, drugače pa so v motošpor- 
tu padci kar pogosti in so del tega 
športa.

• Zaključiva s Simoncellijcm. Bi 
lahko Rossi in Edvards preprečila 
nezgodo? Mislim, da Rossi in Ed
vards nista mogla preprečiti nesreče, 
saj je bil prisoten nesrečen splet več 
okoliščin, ki pa niso tako pogoste na 
dirkah. Na moji dirki v Franciji je bi
lo recimo v celem dirkaškem vikendu

okoli 400 padcev, a razen lažjih zlo
mov ni bilo hujših nesreč. Se pa nes
reče dogajajo v vseh športih, a ene so 
bolj odmevne, spet druge manj.

Naš trebanjski as Janez Prosenik je 
trenutno peti v skupnem seštevku 
svetovnega prvenstva in ima realne 
možnosti, da se preko dirke v Katarju 
(tekma je bita po zaključku redakcije, 
več na Cajtng.com!) pride celo med 
prve tri. Sicer pa je samo letos nanizal 
že kar nekaj uspehov; v dirkah za 
svetovni pokal je denimo osvojil 7. 
mesto na dirki 24h Bol'd'or, 9. me
sto na dirki 24h Le Mans in 4. mes
to na dirki v Albaceteju. V evrop
skem Jura cupu je spet postal prvak v 
kategoriji Stock 1000, v kategoriji 
Open cxtrem pa vice prvak.

Srečno še naprej, Janez!

Spoštovane volivke in volivci
4. decembra bom zadnjič kandidiral za poslanca državnega zbora,
predvsem zato, da bi doprinesel k uspehu demokratične stranke dela, 
ki odpira pot na oblast novim ljudem, ki delajo in imajo zato pravico 
soodločati o svoji prihodnosti, glavni povdarki našega programa so:

- izboljšanje okolja za razvoj podjetništva in drobnega gospodarstv
- podpora mladi generaciji (brezplačno šolanje, stalna zaposlitev)
- spoštovanje dela in pravična delitev ustvarjenega
- soupravljanje, solastništvo in soudeležba pri dobičku
- ohranitev pridobljenih pravic zaposlenih in upokojencev
- pomoč kmetom pri okolju prijazni pridelavi in prodaji hrane
- varstvo okolja in koriščenje obnovljivih virov energije
- ohranitev socialne države in solidarnosti
- ohranitev javnega interesa v zdravstvu, otr. varstvu in šolstvu
- boj proti korupciji in gospodarskemu kriminalu
- postopen razvoj neposredne demokracije
- ureditev vojnih grobišč in povrnitev vojne škode
- spoštovanje človekovih pravic in svoboščin.

Naša stranka ne obljublja raja, ker se zaveda krize, v kateri pa ne 
moremo mimo varovanja pravice vseh do dostojnega življenja, pri 
čemer so doslej največ izgubili tisti, ki delajo, saj so bile plače majhne 
tudi takrat, ko so imeli lastniki podjetij velike dobičke.

DSD DEMOKRATIČNA 
STRANKA DELA

Podpisani se bom tudi v bodoče zavzemal za vse dobre rešitve, ki bodo 
koristile ljudstvu. Hvala za vaše dosedanje zaupanje! Ob vaši podpori 
bom ostal zvest zagovornik vaših interesov tudi v prihodnje.
Samo delo, varčevanje in odgovorno odločanje, v dobro ljudem, vodi v 
blaginjo.

vaš kandidat mag. Franc Žnidaršič
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PEKEL: Zelo blizu 
trebanjskega 
vodohrana najdena 
injekcijska igla!

Starše ob tej priložnosti pozivamo, naj ne 
puščajo otrok samih v okolici vodohrana, saj 
zna biti uporabljena injekcijska igla nevarna. 
Kdo so sumljivi neznanci, ki sedijo v avtu in 
opazujejo?

» V okolici vodohrana Pekel se zadnje čase po
javlja čedalje več smeti, od cunj, plastenk, pa do 
plesnivih lepinj, govejih kosti...., pa tudi injek
cijska igla se najde. Bi bilo pametno, če se malo 
pogleda, poslika, je v e-pošti zapisal bralec 
(podatki so nam znani), nato pa poslal še nekaj 
slik, končal pa s stavkom, ki zna biti morda celo 
zaskrbljujoč ... »Po pogovorih z nekaterimi ljud
mi, ki se tam dnevno sprehajajo, pa je včasih 
možno tam opaziti tudi različne (sumljive) ose
be, ki se tja pripeljejo z avtom in samo sedijo not
ri in opazujejo«.

Seveda se bralcu zahvaljujemo za obvestilo. 
Starše ob tej priložnosti pozivamo, naj ne puš

čajo otrok samih 
v okolici vodohra
na, saj zna biti 
uporabljena in
jekcijska igla ne
varna.

O primeru smo
- seveda v dobro 
vseh krajanov - 
obvestili tudi Po
licijsko postajo 
Trebnje.

Še enkrat torej
- previdnost ne 
bo odveč!! igo

Ne imejte živali, če niste 
sposobni skrbeti za njih!

Že kar nekaj časa je v načrtu intervju z zna
nim trebanjskim kinologom Dušanom Hajdi
njakom, predvsem pa ga želimo vprašati, na 
kakšen način je možno poskrbeti, da se po mes
tih oz. vaseh ne bi potepali ubogi zavrženi kužki 
in muce. Lastniki teh najbolj pogostih domačih 
živali namreč vse premalo skrbimo za njih, veči
noma je ljudem namreč popolnoma vseeno, če 
ima pes recimo K) malih kužkov, saj jih bo, če jih 
ne bo odprodal ali razdal, enostavno odpeljal v 
gozd. Pa to ni prav!

Gre za skrajno nevestno dejanje, za kar bi morala 
z Zakonom poskrbeti država, največ, kar lahko na
redimo mi, pa je, da apeliramo na vas, da delate z 
živalmi vestno. Torej, če ne želite, da ima vaš hiš
ni ljubljenček mladičke, ga enostavno zaščitite, 
sterilizirajte ali kastrirajte. Najlažje je, ko je en
krat prepozno, mladičke vreči v gozd, v reko, v 
smeti... Še enkrat - ne počnite tega, tudi živali so 
živa bitja!

Do tega pa tudi ne bi prišlo tudi v primeru, 
katerega naj je opisala bralka Mirjam Zupančič:

»Obračam se vas s prošnjo, da skupaj ozavesti
mo ljudi, naj bodo skrbni lastniki živali. Govorim 
namreč o BREZVESTNIH ljudeh, ki pripeljejo (v

konkretnem primeru mačjega) mladiča do gostin
skega lokala in ga preprosto odvržejo. V treh me
secih se je to zgodilo že večkrat.

Nesramno in nesprejemljivo je, da prenašajo od
govornost na druge ljudi. Naj povem, da so pred 
tremi meseci prav tako odvrgli tudi mlado muco, 
skrbimo zanjo in jo hranimo, vendar bi jo radi od
dali ljudem, ki so zanjo pripravljeni skrbeti. Je pri
kupna, crkljiva, vajena mačjega stranišča. Prepri
čana sem, da bi marsikomu polepšala dan. Mogoče 
se bo kdo vprašal - zakaj je ne obdržimo? Preprosto 
zato, ker smo izgubili že preveč nam ljubih živali. In 
izguba le-teh preveč boli!!! Zato apeliram na vse 
brezvestne ljudi, če ste nesposobni skrbeti za živali, 
jih ne imejte!«

Zakon sicer obstaja, a ga 
VURS oz. njegovi zaposleni 
ne izvajajo dovoli striktno!

Naš zapis na Cajtng.com je prebral Dušan 
Hajdinjak, človek, s katerim smo se želeli pogo
voriti, tisti, ki ve točno povedati, kaj bi bilo pot
rebno narediti, da bi bilo prav - tudi za živali. 
Hvala g. Hajdinjak, ker ste se odzvali!

»Na vašem spletnem portalu sem zasledil pismo 
bralke, ki se zgraža nad ravnanjem z domačimi ži
valmi, v konkretnem primeru z mačkami. Ker sem

to pa nadaljevat: » v sklopu našega poajetja aeiuje 
tudi zavetišče za zapuščene živali, ki deluje na pod
lagi izdane koncesije s strani Ministrstva za kme
tijstvo. Skrb za zapuščene živali ureja Zakon o zaš
čiti živali, s podzakonskimi akti, kot sta Pravilnik o 
zaščiti hišnih živali in Pravilnik o pogojih za zave
tišča za zapuščene živali. Oskrba zapuščenih živali 
je zakonsko dodeljena lokalnim skupnostim (obči
nam), ki morajo imeti svoje zavetišče ali pa podpi
sano pogodbo z enim od registriranih zavetišč v Re
publiki Sloveniji, katerih je devet«.

Nadaljevanje na naslednji strani...

mnenja, da je potrebno podati nekaj informacij, 
sem se oglasil«, je uvodoma zapisal Hajdinjak, na-

HOTEL OPARA PREDSTAVLJA

Najokusnejša telefonska številka:

07 30 44 005
BREZPLAČNA DOSTAVA:
-malice
-jedi po naročilu

izze
-solate J
-torte in sladice

NOV IZBOR TORT ITALJANSKEGA 
SLAŠČIČARSKEGA MOJSTRA

V NOVEMBRU SMO NASE VITRINE NAPOLNILI Z 
NOVIMI PREGREŠNIMI OKUSI TORT.
PRI PRIPRAVI NAM JE POMAGAL SVETOVNO 
PRIZNAN SLAŠČIČARSKI MOJSTER MARTIN 
GREGORI.

ZAUPAJTE NAM PRIPRAVO TORTE PO VAŠI ŽELJI:

-poročne torte
-rojstnodnevne torte za odrasle 
-rojstnodnevne torte za otroke 
-torte za posebne priložnosti 
-torte s sliko



(Š 'j Zakon sicer pravi, da lastniki MORAJO po-
m J0 skrbeti za sterilizacijo in kastracijo, toda ...

V skladu s Pravilnikom o zaščiti hišnih živali mora 
vsak lastnik živali poskrbeti za primerno oskrbo ži
vali, med drugim tudi, da mora biti pes zaščitno cep
ljen proti steklini pri starosti 3. mesecev, ko je tudi oz
načen s čipom, ki se nato skupaj s podatki lastnika in 
psa vnese v centralni register psov. Pri mačkih je po
trebno poskrbeti za nezaželen razplod, s sterilizacijo 
oziroma kastracijo. Problem je v tem, ker se to ne iz
vaja, na kar prihaja do nezaželenih mladičev, ki se 
nato ob najbolj "primernih" urah razvažajo ter pu

ščajo na določenih prometnih lokacijah, tako da kaj hitro živali pristanejo v za
vetiščih, ki jih morajo nato oskrbeti na zakonsko določen način, vse stroške pa 
zaračunati pristojni občini, ki pa niso majhni. Zelo podobno je tudi pri psih, saj 
se še vedno najdejo psi, stari okrog enega leta, ki se "znajdejo na ulici", neozna
čeni s čipom. Vse to je pokazatelj, da se ljudje odločajo za živali, kijim zelo hit
ro postanejo breme, na kar pristanejo v zavetišču ali v bližini kakšnega rom
skega naselja, kjer se navedeni psi nadalje razmnožujejo med sabo. Nastane 
»začarani krog«, kar pokažejo tudi same številke, saj število letno oskrbljenih 
živali v zavetišču ne vpada, ampak ostaja isto.

... toda Zakon se ne izvaja striktno!
V zavetišču smo mnenja, da je potrebno nad lastniki živali vršiti doslednejši 

nadzor. Nadzor nad navedenim področjem trenutno vrši VURS, ki pa s svojo 
ekipo inšpektorjev ne uspe zagotoviti ustreznega nadzora, predvsem zaradi 
premajhnega števila le-teh, kakor tudi zaradi razgibanosti naše države, ki ima 
ogromno število samostojnih naselij, v katerih je ogromno mačkov, ki se ne
kontrolirano razmnožujejo, kakor tudi psov, ki jih imajo občani, ki so necep
ljeni in s tem neoznačeni, psice pa nesterilizirane in prave "tovarne mladičev", 
ki kasneje končajo zaradi neoddaje nekje daleč stran od domačega praga, na 
nekem javnem kraju, da za njih kasneje poskrbimo v zavetiščih.

Rešitev v novem Zakonu! Nadzor postal delo občinskega inšpektorja?
V pripravi je sprememba Zakona o zaščiti živali, kjer bo ena izmed novosti 

tudi nadzor nad lastniki živali, ki ga bo lahko izvajala lokalna skupnost - obči
na, s svojim inšpekcijskim organom. To se nam zdi povsem pravdno, saj bo tako 
občina, ki mora tudi plačevati stroške zavetišč, lahko poskrbela za izboljšanje 
stanja na področju nevestnega ravnanja z domačimi živalmi.

Dejstvo torej je, da Zakon obstaja in dejstvo je, da ga VURS ne izvaja stri
ktno. Ko bo sprejet novi Zakon o zaščiti živali, bo nadzor nad živalmi prevzel 
občinski inšpektor.

Nekaj konkretnih vprašanj (verjetno so predstavljate kakšnih) smo zastavili 
tudi VURS-u, o tem pa takrat, ko dobimo odgovore. Vsekakor pa se zelo vese
limo novega Zakona! Ko bi le čim prej stopil v veljavo... to)

PREMIKI: Dovolj je bilo svinjarija, 
občinski inšpektor izdal prvo odločbo!

Bralec Uroš Pintar nam je - nič hudega sluteč - pred dobrim tednom dni 
poslal slike in nekaj teksta, mi pa smo novo črno odlagališče obelodanili. 
Občinskemu inšpektorju pa je bilo kot kaže dovolj »pogledov skozi prste«, 
odločil seje, da bo začel s sankcijami.

Bralec iz Trebnjega nas j e obvestil, da bi naj lastnik gozda, v katerem so se 
našle smeti, o katerih smo pisali pred dobrim tednom dni, dobil odločbo, kjer j e 
navedeno, da mora le-te pospraviti. Pod odločbo bi naj bil podpisan občinski 
inšpektor, zato smo o resničnosti teh podatkov takoj preverili pri dotični uradni 
osebi. Občinski inšpektor Vinko Ribič je besede bralca potrdil...

» Vaše informacije so točne. Predvčerajšnjim sem izdal odločbo trem (in ne 
enemu, op.a.) lastnikom zemljišč pod Sv. Ano, v čigar gozdovih so bili odpadki. 
Iz tistih kupov odpadkov ni moč razbrati, kdo bi naj bili povzročiteljev teh črnih 
odlagališč, ljudje pa rav
no tako ne vedo nič, zato 
sem bil po Zakonu o var
stvu okolju prisiljen ukre
pati. Menim, da je bilo 
dovolj opozarjanja, pot
rebno je začeti z radikal
nejšimi ukrepi«, je eks
kluzivno za Cajtng.com 
povedal Vinko Ribič in 
dejal, da imajo lastniki 
gozdov čas za odvoz od
padkov do 30.11.2011, si
cer bo za to odrejena iz
vršba po drugi osebi (Ko
munala, op. a.), seveda na 
stroške zavezanca (last
nika gozda, op.a.). to)

i.ll Bodo odst) bol) pu/ljivi tudi 
lastniki gfczdov, kdo vse vo/i 

p J njihovih gozdovih?
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PISMO UROŠA PINTARJA: "Danes sem se peš sprehodil po gozdu od 
kamnoloma Vrhpeč proti vasi Jezero. Nedaleč stran od kamnoloma (200m) sem 
v gozdu na desni strani zagledal sedežno garnituro. Ko sem si stvar ogledal 
pobliže in se po poti, ki vodi desno od glavne ceste, odpravil še globlje v gozd, 
sem odkril pravo črno odlagališče. Najprej na kupu veliko avtomobilskih 
odbijačev, 30 metrov naprej pa še ostanki olupljenega električnega kabla in 
vseh ostalih stvari, ki so razvidne na sliki (v video clipu na Cajtng.com, op.a.). 
Slike pošiljam z namenom opozoritve pristojnih služb in pojavnosti, ker takih 
stvari se v gozdu ne odlaga. "

MITJA JERAS Naprej.

»Osnova za moj 
program sta program 
SD na državnem 
nivoju in program 
ObO SD Trebnje, ki se 
nanaša na delovanje 
v lokalni skupnosti in 
na delovanje v smislu 
povezovanja države 
in lokalnega okolja.
Mnenja sem, da bi 
lahko bili na teh volitvah v 
prednosti tisti kandidati, ki 
izhajamo iz trebanjske občine in bomo 
tudi v prihodnje delovali za njeno dobro. Moje delo 
je lahko kakovostno, saj znam prepoznati težave in 
potrebe ljudi v trebanjski občini in v državnem zboru 
se lahko skozi določene odločitve reši oz. pomaga 
rešiti marsikateri problem. Kot član občinskega 
sveta bom znal prepoznati bistvene postavke 
razvoja, na katere mora imeti skozi svoje vzvode 
možnost vpliva in seveda pomoči, tudi država.«

Svoi del programa in načrtov sem združil v štiri 
sklope:
1. Državni projekti, ki imajo vpliv na življenje v 

občini:
• Ureditev sistema OPN, ureditev sistema za 

ravnanje z odpadki, varovanje okolja, ureditev in 
dokončanje gradbenih projektov, organiziranje 
na področju črpanja evropskih sredstev

2. Program ObO SD Trebnje, za katerega se 
zavzemam v svojem delovanju:

• Izgradnja vrtca v Velikem Gabru, ureditev 
mladinskega centra, preureditev prostorov za 
knjižnico in glasbeno šolo, projekt in začetek 
gradnje Kulturnega doma v Trebnjem, projekt za 
novo športno dvorano - sodelovati pri 
pridobivanju sredstev za te namene s strani 
države.

3. Razvojno povezovanje občin:
Menim, da bi morala država vzpostaviti mehanizme, 
ki bi spodbudili male občine k skupnemu delovanju. 
Na ta način bi bile lahko občine Trebnje, Mirna, 
Šentrupert in Mokronog Trebelno bolj učinkovite.

4. Podpora institucijam kot so: Galerija likovnih 
samorastnikov v Trebnjem, Grad »Speča lepotica« 
na Mirni, Staro jedro v Šentrupertu...

Končni cilj nas vseh je kakovost življenja. 
Slovenija ima možnosti, da svojim prebivalcem 
to nudi. Zato je naše geslo »Naprej.« zelo 
enostavno in vsem razumljivo.



DTP-jevec Bojan Vidmar 
zmagovalec Dolenjskega 
pokala v moški konkurenci

V nedeljo, 16. oktobra 2011, je potekal še zadnji tek 
za Dolenjski pokal v tekih 2011 v Rušeči vasi, na kate
rem je na lOkm progi slavil Bojan Vidmar, na 1,8 km 
pa Jože Kastelic, oba člana DTP Trebnje. Hkrati je 
potekala tudi razglasitev rezultatov za skupno uvrs
titev v pokalu za leto 2011.

Tudi letos seje odlično odrezal naš najboljši tekač Bo
jan Vidmar, kije osvojil naslov najboljšega v katego
riji moški absolutno. Tudi po posameznih kategorijah se 
je kar nekaj naših tekačev oz. tekačic znašlo na stopnič
kah. Urška Bajc je zasedla 1. mesto, Marko Komat dru
go ter Mirko Lavriha, Rozi Flisar in Smiljana Zajc pa 
tretje mesto.

Da pa DTP Trebnje ni le društvo posameznikov, ki 
žanjejo uspehe, pove tudi dejstvo, da so osvojili 2. mesto 
med ekipami, kjer seje štelo število tekmovalcev, kije 
opravilo z Dolenjskim pokalom (pogoj je udeležba na 
vsaj 10-tih tekih). Po podelitvi je sledilo tudi prijetno dru
ženje z obvezno peko kostanja.

S temi tekmami se je letošnja tekaška sezona za naše 
DTP-jevce bolj ali manj tudi zaključila (nekateri so se 
udeležili še Ljubljanskega maratona). Sledi nekaj tednov 
počitka, nato pa že kar kmalu začetek novih priprav in 
planov za naslednjo sezono. Morda je sedaj pravi čas, da 
sejim pridružite tudi vi... iir.m)

Žiga Žganjar na 
martinovo odprl svoj 
masažni salon!

Na Martinovo, v petek, 11.11.2011, je svo
ja vrata prvič odprl masažni salon Le Ma- 
nual, ki pa bo uradno otvoritev doživel v bli
žnji prihodnosti, predvidoma v decembru. 
Masažni salon sc nahaja nad slaščičarno oz. 
kavarno Julija na Gubčevi cesti v Trebnjem, 
lastnik le-tega pa je znani trebanjski maser 
Žiga Žganjar.

»Za nov studio sem se odločil po sedmih le
tih trdega dela doma in v tujini, letošnja otvo
ritev pa nekako sovpada z okroglim številom na
rejenih tretmajev od leta 2005 in sicer 10.000«, 
uvodoma pove Žiga Žganjar o razlogu za odprt
je svojega novega studia, ob tem pa ne moremo 
spregledati številke, ki sama po sebi pove naj
več. 10.000 opravljenih tretmajev je namreč 
številka, s katero se ne more pohvaliti marsika
teri maser z veliko daljšim delovnim stažem v 
tej "branži".

Moderen masažni studio Le Manual se raz
prostira na 50m2, v njem pa bodo na voljo tret- 
maji ročnih masaž ter nege telesa visoke kako
vosti. Žiga Žganjar je v preteklosti sodeloval s 
številnimi športniki, znanimi osebnostmi sve
tovnega formata iz sveta filma, glasbe, itd., o 
enem izmed teh pa smo pred dvema letoma (izo
braževanje v Amsterdamu, kjer je naredil akade
mijo Muster Therapist) pisali tudi v Cajtngu.

Njegove kvalitete so opazili številni, zato niti 
ne čudi, daje prejel veliko ponudb za delo v tu
jini, a Žiga seje odločil drugače. »Kljub števil
nim ponudbam, da z delom nadaljujem v kar ne
kaj salonih v tujini, sem se odločil, da ostanem 
tam, kjer se je vse skupaj začelo, torej v Treb
njem ter nudim kvalitetne storitve ljudem, ki jih 
poznam in med katerimi se dobro počutim«.

Nov studio Le manual bo zagotovo eden iz
med boljših v Sloveniji, zagotovo pa bo v sa

mem vrhu kakovostne ponudbe tovrstnih 
storitev na Dolenjskem. Tudi zato ste vsi pri
srčno vabljeni v nove prostore na popolno spro
stitev.

»Ob koncu bi se rad zahvalil vsem strankam 
in prijateljem, ki so verjeli vame, mi pomagali in 
mi stali ob strani od samega začetka«, še izko
risti možnost za zahvalo naš maser, povsem za 
konec pa obljubi, da bo preko Cajtngovih vrstic 
(Cajtng.com) obvestil vse bralce o uradni ot
voritvi studia, kar pa bo, kot smo že zapisali, 
predvidoma v začetku decembra.

Spremljajte torej (tudi) Cajtng.com! m

Pri 17-tih letih postal 
mojstrski kandidat

Šentruperčan Aleš Brcar je z odličnimi re
zultati, doseženimi v 1. članski šahovski ligi, os
vojil naziv mojstrskega kandidata, katerega ima 
iz naših kra
jev le še en 
šahist, nje
gov oče An
drej (oba na
sliki! ■■ « ^

Čestitke!

KUVERTE Z VAŠIM 1060TIP0M

i i
1 |\! IflDNE

—
1.000 kuvert z vašim logotipom samo 60€ + DDV!*

Cajtng d.o.o. • info(S>cajtng.com • 040122 005
* cena velja za enobarvni logotip, za samolepilne bele kuverte, amerikanke 

z ali brez okna. Oblikovanje je brezplačnoI Manjše količine niso možneI

Rezultati nagradne igre
V prejšnji številki ste lahko reševali nagradno križanko, glavna (in edi

na) nagrada pa je bila GPS navigacija, katero poklanja VULCO, Vulkani- 
zerstvo Boštjan Vovks.p., Obrtniška ulica 4, Trebnje.

Bogata nagrada je bil verjetno razlog, da ste križanko reševali v relativ
no velikem številu. Prejeli smo namreč 176 dopisnic s pravilnim odgovo
rom, po e-pošti pa smo prejeli še 86 rešitev. Največ sreče pri žrebu je imela 
Iva Žalec, Škarpa 9, Mokronog, ki je tako prejemnica nagrade, GPS navi
gacije.

Gospa Iva naj nagrado prevzame v Vulco centru do konca tega leta. Na
grajenki čestitamo, vsem ostalim pa se zahvaljujemo za sodelovanje v naši 
nagradni igri. Oni
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Mladi nogometaši NK Trebnje do 
polfinala na turnirju v Trbovljah

V soboto, 12. novembra 2011, je v Trbovljah 
potekal nogometni turnir, katerega sta sc udele
žili tudi ekipi NK Trebnje in NK Mirna. Nogo
metaši Trebnjega so v svoji skupini najprej s 3:2 
premagali vrstnike iz Kozine, nato pa še z 1:0 no
gometaše Svobode. V polfinalu so morali priz
nati premoč Koprčanom. Ekipa NK Mirna je v 
svoji skupini obe tekmi odigrala neodločeno in 
izpadla iz nadaljnjega tekmovanja. Po povratku v 
Trebnje je predsednik NK Trebnje Dejan Smuk v 
Hotelu Opara igralec nagradil s torticami.

Pod vplivom alkohola in brez 
vozniškega dovoljenja

Novomeški prometniki so 10. 11. ob 15.30 pri 
Trebelnem ustavili 70-lctnega voznika osebnega 
avtomobila Renault clio. Ugotovili so, da se krši
telju, ki je vozil pod vplivom alkohola, izvršuje 
sankcija prenehanja veljavnosti vozniškega do
voljenja.

Trebanjski policisti so nekaj po 22. uri pri Ve
likem Gabru med kontrolo cestnega prometa us
tavili 28-letnega voznika osebnega avtomobila 
Renault laguna. Ugotovili so, da kršitelj nima ve
ljavnega vozniškega dovoljenja, da vozi neregi
strirano vozilo in da so na vozilu nameščene 
izrabljene pnevmatike.

Policisti so skladno z določili Zakona o pravi
lih cestnega prometa osebne avtomobile začasno 
zasegli. Kršiteljem so izdali plačilne naloge in na 
pristojna sodišča naslovili obdolžilne predloge.

Pohvala prodajalcu mesa v Šparu
Bralec nas je obvestil, daje bil zelo zadovo

ljen s prodajalcem mesa v Šparu. Ni siguren, da 
je prebral prav, misli pa, da gre za Dušana No
vaka. Prodajalec je bil zelo prijazen, nevsiljivo 
prijazen, na koncu pa seje zahvalil za nakup in 
zaželel lep dan. Hvala bralcu in bravo, Dušan!

Za številnimi drugimi 
občinami tudi 
Šentrupert v Srcu 
Slovenije

V Razvojno partnerstvo središča Slovenije se 
je s podpisom aneksa danes tudi uradno priklju
čila Občina Šentrupert. Za občino, ki Srce Slo
venije zaključuje na jugovzohodni strani in ki 
poudarja lokalno samooskrbo, je posebej zani
miva vključitev kmetov v zadrugo Jarina.

Šentrupcrtski žu| 
Nnarcdil šc eno 
sza ivojo občino.

„ Prednosti so v že razvitih programih, ki jih je 
Center za razvoj Litija razvija! skozi več let, pred
vsem na področju lokalne samooskrbe skozi zadru
go Jarina, ki omogoča, da lokalni kmetje svoje pri
delke, zelenjavo, sadje tržijo neposredno v javne 
inštitucije, kot so šole in vrtci, zadruga Jarina pa je 
neke vrste posrednik, ki se lahko javi na takšne jav
ne razpise, “ pojasnjuje župan Občine Šentrupert 
Rupert Gole.

Jarina, zadruga za razvoj podeželja, na območju 
Srca Slovenije tako z lokalno pridelano hrano in iz
delki več kot 50 kmetov iz tega območja trenutno 
oskrbuje okoli 40 javnih ustanov (vrtci, šole ...). 
Jarina kmete vključuje tudi v svojo turistično po
nudbo in jim s tem ponuja možnost trženja tako 
proizvodov kot storitev.

Župan Rupert Gole je z ostalimi župani iz part
nerstva obiskal Makedonijo, kjer so se sešli z žu
pani in predstavniki petih severovzhodnih make
donskih občin. V ospredju študijskega obiska so bi
le možnosti za skupno sodelovanje in pobratenja 
ter izmenjava izkušenj pri implementaciji evrop
skih projektov.

Razvojno partnerstvo Središče Slovenije je Cen
ter za razvoj Litija vzpostavil pred petimi leti, v 
njem pa se povezujejo občine Dol pri Ljubljani, 
Domžale, Kamnik, Litija, Lukovica, Mengeš, Ra
deče, Šmartno pri Litiji in Zagorje, od danes pa še 
Ivančna Gorica in Šentrupert. Slednja v partnerstvu 
aktivno sodeluje že dobro leto, njeno področje pa je 
predvsem pospeševanje aktivnosti za čim večjo 
samoskrbo z energijo, pridobljeno iz obnovljivih 
virov. fciu

Navijaški rekviziti za 
sekretarja kluba

V sredo, 26. oktobra, je imel NK Trebnje sesta
nek, na katerem so povlekli črto pod dosedanje de
lo in nakazali smernice za nadaljnje delo. Ker je 
člane tokrat v goste povabil sekretar kluba Leon 
Lobe, so le-ti sklepali, da ima “nekaj za bregom11. 
In resje imel. Ob koncu sestanka je zbrane pogo
stil (počastil za 35. rojstni dan), “fuzbalerji11 pa mu 
niso ostali dolžni. Iz torbe so privlekli dres sloven
ske reprezentance ter navijaški šal in kapo. Sesta
nek seje nato zategnil še za kakšno urico. iss)

FITNES CENTER KLEPEC

IX

• vadba na najnovejših fitnes 
napravah Technogym

• osebno trenerstvo in svetovanje 
(analiza telesa in jedilnika)

• vodena vadba na kolesu - spinning

Kontakt: Katja 041911-701

SKUPINSKE VADBE
c-/*

v'

• step aerobika • pilates
• Zumba • senior
• WTS (vadba z utežmi) • aerolates
• zumbakids in hip hop (otroci od s. - 9,r.)

Z Kontakt: Tanja 041226-328/www.step.si

JUDO
• za otroke 5 do 9 let in 10 do 14 let

Kontakt: Inna 041545-292

TREBUŠNI PLES
Kontakt: Laura 040 427-290

MJCENEJS1
zunanji diski

V SLOVEMJ
1 g

NAJ HITREJŠI
servis računalnika na vašem domu

NOVO, NOVO!
baterije in zasloni za prenosmPI

1,2,3,
hitri kredit 
uredimo mi.

NAJCENEJSI
radar detektorji

V SLOVENIJI
Zalogo so omejene!

RAČUNALNIŠKE STORITVE
Srečko Glušič s.p., Rimska cesta 3, TREBNJE 
031/499-455 • www.gtech.si • info@gtech.si
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Povšič odstopil od kandidature, 
novi direktor občinske uprave 
bi naj postal Žužemberčan!
7. novembra je župan Alojzij Kas
telic na spletni strani Občine Treb
nje objavil dokument o končanem 
javnem natečaju za prosto urad
niško delovno mesto na položaju 
direktor občinske uprave Občine 
Trebnje. Iz le-tega je moč razbrati, 
da je bil za delovno mesto izbran 
strokovno najbolj usposobljen 
kandidat, ni pa navedeno, kdo bi 
naj ta kandidat bil.

Naši viri blizu Občine poročajo, da 
bi naj novi direktor občinske uprave 
postal g. Pirc iz Žužemberka, to de
lovno mesto pa je do sedaj, sicer kot 
v.d. (vršilec dolžnosti) direktorja 
OU, zasedal Jože Povšič.

Približno tak scenarij smo v Caj- 
tngu pred časom že napovedali, ko

Jožetu Pavšiču kar naenkrat ni všeč delo 
Kastelica (morda tudi zato, ker ni dobil 
pričakovaneg nadomestila za pomoč na 
volitvah), zato se je odločil, da ne bo kan
didiral za direktorja OU. Žužemberčan, ki 
pa bi naj postal direktor OU, pa je že Sesti 
človek na mestu direktorja ali v.d. direk
torja OU v Kastelčevem petletnem man
datu. kar pomeni, da v povprečju z njim 
nihče ne zdrži niti eno leto.

smo zapisali, daje ena od možnih va
riant, kako se lahko Kastelic »reši« 
Povšiča tudi ta, da ga postavi za v.d. 
direktorja OU, ko pa le-ta poda od
stopno izjavo, da odstopa z mesta 
svetnika v OS (ker funkciji nista 
združljivi), pa ga ne imenuje za di
rektorja OU.

In Povšič - kot kaže - res ne bo ime

novan za direktorja OU, a menda - na 
svojo željo. Neuradno smo namreč 
izvedeli, da Povšič ni želel kandidi
rati za 5-letni mandat direktorja ob
činske uprave, saj se (po novem 
menda tudi on) ne strinja z delom 
Kastelica. Med drugim bi ga naj mo
tilo tudi preimenovanje Kidričeve 
ulice... Je Povšič morda odstopil od 
kandidature iz povsem drugega 
razloga, morda zato, ker je uvidel, 
da Kastelic favorizira drugega?? 
Tudi toje možno...

Novi direktor OU bi naj prihajal iz 
vrst Nove Slovenije. Upajmo, da gre 
res za strokovno usposobljen kader in 
ne kadrovanje po strankah, kar pa tu
di - pri kadriranju Kastelica - ne bi 
bilo nič novega. Nenazadnje pa bi bi
lo tudi dobro izvedeti, kaj ima novi 
direktor OU več, kot je imel prej
šnji Rado Javornik, razen tega, da 
jev- pravi stranki...

Mimogrede, Žužemberčan bi naj 
bil že šesti človek (pred njim so bili 
Janez Slak, Mojca Pekolj, Marjana 
Martinčič, Rado Javornik in Jože 
Povšič) na mestu direktorja ali v.d. 
direktorja OU v Kastelčevem petlet
nem mandatu, kar pomeni, da v pov
prečju z njim nihče ne zdrži niti 
eno leto.

Ne glede na vse, srečno, novi di
rektor OU! teti

PS: Informacije nismo mogli pre
veriti, ker nam z Občine še vedno ne 
odgovarjajo na naša vprašanja!

ZAHVALA

Življenje je kot ladja, 
ki vse bolj se oddaljuje - 

ko ni je več, onstran obzorja 
kdo jo pričakuje.

V 84. letu starosti nas je zapustila mati, babica, prababica

Jožefa Jamnik
Roženpelj 13, Dobrnič

Z bolečino v srcu se iskreno zahvaljujemo 
vsem sorodnikom, sosedom, vaščanom, 
prijateljem in znancem za izrečeno sožalje, 
cvetje, sveče in darovane maše. Hvala tudi 
kolektivu gostilne Pavlin, uslužbenki DSO-ja 
Trebnje Vidi Blatnik, gospodu župniku za 
opravljen mašni obred, pogrebni službi Marije 
Novak, pevcem za zapete žalostinke in 
izvajalcu Tišine.

Žalujoči: hčerki Joži in Marta z družinama

AVTO CENTER

VOVK
TREBNJE

TEL.: PRODAJA: 07/3481 724 
________ SERVIS: 07/ 3481 720/

Avto Center VOVK na področju servisnih storitev:
- Nadomstni deli M0TRI0 za vse znamke vozil
- Kakovostni originalni nadomestni deli RENAULT
- Servisne storitve
- Vulkanizerske storitve
- Avtooptika - optična nastavitev podvozja
- Avtomatska avtopralnica
- Kleparske storitve za vse znamke vozil
- Ličarske storitve za vse znamke vozil z lastno mešalnico barv

Cenilno mesto za zavarovalniceHjtrigiav, O TILIA in JšgM. 
Celoten postopek poškodovanega vozil lahko opravite pri nas. 
Vse na enem mestu. Poskrbeli bomo za popravilo vašega vozila 
in vam izdali certitikat o karoserjiskem popravilu._ _ _ _ _ _ _ _ _ _

Kupci Avto Centra VOVK lahko pridete do dodatnih 
ugodnosti. Za vas smo pripravili KARTICO UGODNOSTI.

Ste jo že pridobili?

V mesecu novebru napovedujemo prenovljeno stran www.avto-vovk.si, kjer siz 
boste lahko podrobneje ogledali našo ponudbo.
Obiščite nas tudi na facebooku. .Sf. BS:_________

- 24ur pomoč na cesti 080 1 080
www.avto-vovk.sl

RENAULT kdo zna bolje kot renault

STORITEV VZDRŽEVATI VAŠ RENAULT?

NE VERJAMETE, DA SMO LAHKO V /TO 
CENTRU VOVK d 0.0 , TUDI ZELO UGODNI?

PREPRIČAJTE SE V MESECU NOVEMBRU IN DECEMBRU V
AVTO CENTRU VOVK!

SERVISNI PREGLED RENAULT:

*

TVVING00 (<05) 1,2 8V 80 EUR* Af*‘

CUO II (<07) 1,216V 80 EUR*

MEGANE II (<05) 1,6 16V 85 EUR*

CLI0 III (<05) 1,5 dci 85 EUR*

LAGUNA II (<08) 1,9 dci 90 EUR*

‘Cena vključuje: filter olja, olje 10W40 ali 5W40 (kol. po tipu), tesnilo karterja, pregled 33 kontrolnih točk, normativ 
dela. Popust velja s pridobljeno kartico ugodnosti Avto Centra VOVK d.0.0.

priporoča Fe/f

MENJAVA JERMENOV RENAULT:

TVVING00 (<05) 1,2 8V (s klimo)

CUOII (<07)

MEGANEII (<05)

CUO III (<05)

LAGUNA II (<08)

1,2 16V(sklimo)

1,616V(sklimo)

1,5 dci (s klimo)

1,9 dci (s klimo)

261 EUR*

305 EUR*

378 EUR*

353 EUR*

341 EUR*

tC0<Vx

*Cena vsebuje: grt. zobatega jermena, grt. klinastega jermena, jermen alternatorja, vodna črpalka, tesnilo vodne 
črpalke, koncentrat hladilne tekočine, hladilna tekočina, potrošni material, normativ dela ob servisnem pregledu 
Popust velja s pridobljeno kartico ugodnosti Avto Centra VOVK d.0.0.

|S kartico ugodnosti -30% na akumulatorje znamke M0TRI0. 

ICena akumulatorja 47Ah420 s popustom = 43 EUR I

DELOVNI ČAS: Obiščete nas lahko med 8:00 in 17:00 uro.
Ali pokličete na 07 3481 720; 041 480 661.

Servis: od 8:00 do 17:00 
Karoserija: od 8:00 do 17:00 
Prodaja: od 8:00 do 17:00
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zLararna

ForTunara
t r e b n j e

ne t i t Z

^ —— mmm.
ZLararna ForTunara, Guečeva cesra asa, Treenje • 07/30 45 722

Z NLB Osebnim 
kreditom 
so nekatera 
doživetja 
nepozabna.
Začnejo se v pravi banki. Počitnice, večje 
nakupe ali izpolnitev želja si lahko kadarkoli 
omogočite z NLB Osebnim kreditom. Radi 
vam bomo prisluhnili in poiskali najkrajšo pot 
do vaših nepozabnih doživetij.

nlbO
fc4U&**f-

www.osebnikredit.si Kontaktni center: 01 / 477 20 00
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